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 ROMÂNIA 

JUDEȚUL  IAȘI 

MUNICIPIUL  PAȘCANI 

CONSILIUL  LOCAL 

P R O C E S    V E R B A L 

Încheiat, astăzi 29 februarie  2024, în şedinţa  ordinară 

a Consiliului  Local  al Municipiului Paşcani 

 

 Ora  12.08 

Consiliul Local a fost convocat în ședință ordinară la data, ora 12:00, pe 29 februarie 

2024, prin Dispoziția Primarului Municipiului nr. 604/23.02.2024 și suplimentată conform 

Dispoziției Primarului nr. 605/26.02.2024 și Dispoziției nr. 656/27.02.2024. Consilierii locali au 

fost anunțați telefonic și convocați prin poștă electronică. 

Ședința ordinară începe la ora 12:08, aceasta se desfășoară în sala de ședințe a 

Municipiului Pașcani și prin intermediul aplicației TEAMS. 

Sedința ordinară din 29 februarie 2024 este înregistrată audio - video. 

Doamna Irina Jitaru, Secretar General al Municipiului Pașcani, deschide lucrările ședinței 

ordinare din 29 februarie 2024, constatând că este legal constituită, din 19 consilieri în funcție, 

fiind prezenți 19.  

Participă la ședința ordinară a Consiliului Local al Municipiului Pașcani: Marius-Nicolae 

Pintilie-Primarul Municipiului Pașcani, Cristian Rățoi – Viceprimarul Municipiului Pașcani, 

doamna Jitaru Irina- Secretarul General al Municipiului Pașcani, domnul Bodoașcă Claudiu-

Mihai - administrator public, domnul  Hariga Adrian-Șef Serviciu Comunitar de Asistență Socială 

și Autoritate Tutelară, domnul Avasiloaie Vasilică-Viorel -Șef Serviciu Poliție Locală, doamna  

Lorenț Elena - consilier Compartiment Registrul Agricol, doamna Comoniță Marinela Moisii-Șef 

Serviciu Comunitar Public Local de Evidență a Persoanelor, funcționari publici din cadrul 

Primăriei Municipiului Pașcani, presa locală. 

        Înainte de a da cuvântul președintelui de ședință, doamna Irina Jitaru, Secretar General al 

Municipiului Pașcani, supune la vot următoarele procese verbale ale ședințelor consiliului local. 

- procesul verbal al ședinței ordinare din 31.01.2024: 

Pentru: 18 

Împotrivă: 

Abțineri: 

Doamna Nedelcu Gabriela, consilier local nu a votat acest proces verbal, deoarece nu 

era încă prezentă la ședința ordinară a Consiliului Local.  

Nr. 

Crt. 

Nume si prenume Vot 

Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. AGAFIȚEI BOGDAN-GABRIEL  X   

2. CONACHE EDUARD-CĂTĂLIN X   

3. CONSTANTINESCU PETRONICA X   

4. DEDIU MIHAI  X   

5. GRIGORIU MIHAI-GABRIEL X   

6. MACOVEI VLAD - ANDREI X   

7. NEDELCU GABRIELA  -   

8. NEMȚANU ALEXANDRU X   

9. OLARIU COSTEL-SORIN  X   

10. PANTAZI DUMITRU X   

11. PERȚU LILIANA  X   
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12. PINTILIE CIPRIAN X   

13. PLEȘCAN MONICA-VASILICA  X   

14. PRODAN IONUȚ-MIHAI X   

15. RĂȚOI CRISTIAN X   

16. SPIRIDON MIHAELA-IULIA  X   

17. STAMATIN COSTEL X   

18. URSU DUMITRU - LEONARD X   

19. VÎRLAN MIHAI X   

 

- procesul verbal al ședinței extraordinare din 05.02.2024: 

Pentru: 18  

Împotrivă: 

Abțineri: 

Doamna Nedelcu Gabriela, consilier local nu a votat acest proces verbal, deoarece nu 

era încă prezentă la ședința ordinară a Consiliului Local.  

Nr. 

Crt. 

Nume si prenume Vot 

Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. AGAFIȚEI BOGDAN-GABRIEL  X   

2. CONACHE EDUARD-CĂTĂLIN X   

3. CONSTANTINESCU PETRONICA X   

4. DEDIU MIHAI  X   

5. GRIGORIU MIHAI-GABRIEL X   

6. MACOVEI VLAD - ANDREI X   

7. NEDELCU GABRIELA  -   

8. NEMȚANU ALEXANDRU X   

9. OLARIU COSTEL-SORIN  X   

10. PANTAZI DUMITRU X   

11. PERȚU LILIANA  X   

12. PINTILIE CIPRIAN X   

13. PLEȘCAN MONICA-VASILICA  X   

14. PRODAN IONUȚ-MIHAI X   

15. RĂȚOI CRISTIAN X   

16. SPIRIDON MIHAELA-IULIA  X   

17. STAMATIN COSTEL X   

18. URSU DUMITRU - LEONARD X   

19. VÎRLAN MIHAI X   

 

- procesul verbal al ședinței ordinare din 12.02.2024: 

Pentru: 17  

Împotrivă: 1 ( 1 vot abținere) 

Doamna Nedelcu Gabriela, consilier local nu a votat acest proces verbal, deoarece nu 

era încă prezentă la ședința ordinară a Consiliului Local.  

Nr. 

Crt. 

Nume si prenume Vot 

Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. AGAFIȚEI BOGDAN-GABRIEL  X   

2. CONACHE EDUARD-CĂTĂLIN X   

3. CONSTANTINESCU PETRONICA X   

4. DEDIU MIHAI  X   

5. GRIGORIU MIHAI-GABRIEL X   

6. MACOVEI VLAD - ANDREI X   

7. NEDELCU GABRIELA  -   
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8. NEMȚANU ALEXANDRU X   

9. OLARIU COSTEL-SORIN  X   

10. PANTAZI DUMITRU X   

11. PERȚU LILIANA  X   

12. PINTILIE CIPRIAN X   

13. PLEȘCAN MONICA-VASILICA  X   

14. PRODAN IONUȚ-MIHAI X   

15. RĂȚOI CRISTIAN X   

16. SPIRIDON MIHAELA-IULIA  X   

17. STAMATIN COSTEL X   

18. URSU DUMITRU - LEONARD 
 

 X 

19. VÎRLAN MIHAI X   

 

Doamna Irina Jitaru, Secretar General al Municipiului Pașcani, dă cuvântul domnului 

președinte de ședință, consilier local Conache Eduard-Cătălin. 

Domnul Conache Eduard-Cătălin, președinte de ședință, dă citire Dispoziției Primarului 

nr. 604/29.02.2024 privind convocarea Consiliului Local al Municipiului Pașcani în ședința 

ordinară în data de 29.02.2024, ora 12:00, cu proiectul ordinii de zi anexa nr. 1 la dispoziție și 

suplimentată conform și suplimentată conform Dispoziției Primarului nr. 605/26.02.2024 și 

Dispoziției nr. 656/27.02.2024. Precizează că aceasta a fost comunicată către toți consilierii 

locali. 

       Domnul Conache Eduard - Cătălin, președinte de ședință, supune la  vot ordinea de zi. 

Cine este Pentru? Împotrivă? Abțineri? 

     Pentru: 18 

     Împotrivă:0 

     Abțineri: 0 

Doamna Nedelcu Gabriela, consilier local nu a votat ordinea de zi, deoarece nu era încă 

prezentă la ședința ordinară a Consiliului Local.  

Nr. 

Crt. 

Nume si prenume Vot 

Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. AGAFIȚEI BOGDAN-GABRIEL  X   

2. CONACHE EDUARD-CĂTĂLIN X   

3. CONSTANTINESCU PETRONICA X   

4. DEDIU MIHAI  X   

5. GRIGORIU MIHAI-GABRIEL X   

6. MACOVEI VLAD - ANDREI X   

7. NEDELCU GABRIELA  -   

8. NEMȚANU ALEXANDRU X   

9. OLARIU COSTEL-SORIN  X   

10. PANTAZI DUMITRU X   

11. PERȚU LILIANA  X   

12. PINTILIE CIPRIAN X   

13. PLEȘCAN MONICA-VASILICA  X   

14. PRODAN IONUȚ-MIHAI X   

15. RĂȚOI CRISTIAN X   

16. SPIRIDON MIHAELA-IULIA  X   

17. STAMATIN COSTEL X   

18. URSU DUMITRU - LEONARD X   

19. VÎRLAN MIHAI X   

Ordinea de zi a fost aprobată. 
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Se trece la punctul nr. 1 de pe ordinea de zi: 

 

1. Raport activitate – Serviciul Poliția Locală Pașcani 
Raportor – șef serviciu Poliția Locală Pașcani 

 

 Doamna Nedelcu Gabriela, consilier local, se alătură ședinței ordinare a Consiliului 

Local, ora 12:12. 

Domnul Conache Eduard-Cătălin, președinte de ședință, dă cuvântul domnului 

Dediu Mihai, consilier local. Dumnealui întreabă care este numărul total de procese anulate în 

anul 2023.  

Domnul Conache Eduard-Cătălin, președinte de ședință, dă cuvântul domnului  

Avasiloaie Vasilică-Viorel, Șef Serviciu Poliție Locală Pașcani. Acesta răspunde că nu au fost 

procese verbale anulate.  

Domnul Dediu Mihai, consilier local, întreabă dacă nu au fost procese verbale 

contestate sau anulate de instanța de judecată.  

Domnul Avasiloaie Vasilică-Viorel, Șef Serviciu Poliție Locală Pașcani, răspunde că 

nu au fost procese verbale anulate de instanța de judecată, precizând că există 7 procese 

verbale contestate care urmează să fie soluționate în instanță.  

Domnul Conache Eduard-Cătălin, președinte de ședință, dă cuvântul domnului Ursu 

Dumitru-Leonard, consilier local. Dumnealui precizează că în urma analizării anexelor 

raportului a observat că, la toate capitolele, comparativ cu anii 2020-2022, numărul sancțiunilor 

aplicate a scăzut. Totodată, domnul consilier local menționează că această scădere este 

rezultatul diminuării contextului pandemic. De asemenea, dumnealui precizează că prin 

raportare la numărul real de locuitori pe care îi are Municipiul Pașcani, numărul agenților de 

poliție este mare, fapt care nu justifică mențiunea din raport conform căreia acest personal 

trebuie suplimentat. În același timp, domnul consilier local specifică faptul că, în conformitate 

cu prevederile din raport, combaterea actului de cerșetorie, identificarea persoanelor fără 

adăpost, inexistența unei  strategii cu privire la parcări sunt probleme care trebuie rezolvate. 

Totodată, dumnealui menționează că în raport se precizează faptul că au fost furnizate imagini 

video către Parchet, în acest context, domnul consilier local întreabă dacă utilizarea, în doar 14 

cazuri, a sistemului de supraveghere video achiziționat, justifică cheltuiala de aproape 30 

milioane de lei. Domnul Ursu Dumitru-Leonard, consilier local precizează că sunt extrem de 

puține intervenții la solicitarea cetățenilor și întreabă de ce numărul acestora este atât de mic. 

Ca urmare a acestui fapt, dumnealui întreabă dacă nu mai sunt zone cu risc în oraș și ce părere 

are domnul comisar despre acest aspect.  

Domnul Conache Eduard-Cătălin, președinte de ședință, dă cuvântul domnului  

Avasiloaie Vasilică-Viorel, Șef Serviciu Poliție Locală Pașcani. Acesta precizează că numărul 

sancțiunilor a scăzut față de anul 2021, deoarece  atunci acestea au fost date  pentru încălcarea 

normelor de deplasare din pandemie. Dumnealui precizează că agenții Poliției Locale nu au un 

plan de amenzi, ci aceștia patrulează, respectiv constată, acționează/sancționează doar 

încălcările normelor date în competență, prin lege sau prin prevederile Regulamentului de 

Organizare și Funcționare, Poliției Locale. Totodată, domnul Avăsiloaie Vasilică-Ionel, Șef 

Serviciu Poliție Locală specifică faptul că aceste sancțiuni constau în amenzi și avertismente. 

În acest sens, dumnealui precizează că 752 de sancțiuni, din totalul de 989 de sancțiuni 

contravenționale, au fost sancționate cu amenda contravențională, mai mic fiind numărul celor 

cu avertisment scris. Dumnealui precizează că din materialul pus la dispoziția consilierilor locali 

reiese faptul că, în mod deosebit, sancțiunile pentru încălcarea normelor de ordine publică 
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ocupă un procent de 33%, pentru încălcările regulilor privind curățenia pe raza Municipiului 

Pașcani sumele ocupă un procentaj de 20%, încălcarea normelor rutiere date în competența 

poliției locale ocupă un procentaj de 29%, iar în procentajul rămas sunt cuprinse celelalte acte. 

Dumnealui precizează că din cele menționate anterior rezultă obiectivele pe care Poliția Locală 

le are în serviciu, și anume: menținerea ordinii și liniștii publice pe raza Municipiului Pașcani, 

menținerea curățeniei pe raza orașului, constatarea încălcărilor normelor rutiere. Domnul 

Avăsiloaie Vasilică-Viorel, Șef Serviciu Poliție Locală Pașcani, specifică faptul că traficul intens 

creează blocaje pe raza municipiului și din cauza numărului mare de autoturisme care 

tranzitează Municipiul Pașcani, dar și din cauza numărului scăzut de locuri de parcare. 

Dumnealui menționează că 256 de intervenții au fost efectuate în urma apelurilor directe către 

dispeceratul  Poliției Locale. Acesta subliniază faptul că numărul indicat anterior nu este unul 

scăzut, deoarece cetățenii care au o anumită problemă, au încredere în în serviciul Poliției 

Locale și cer sprijin pentru a ale rezolva. Totodată, dumnealui menționează că cifra trebuie 

corelată și cu numărul de petiții rezolvate în cursul anului  2023, care este de 132 petiții scrise, 

acestea presupunând investigarea situației de fapt, deplasarea la locul respectiv, audierea 

ambelor părți și luarea măsurilor legale pe care Poliția Locală le are în competență.   

Domnul Ursu Dumitru-Leonard, consilier local, precizează că Poliția Locală lucrează 

24h/24h, iar prin raportare la anul calendaristic, reiese un număr mic de sancțiuni. Dumnealui 

precizează că  dacă ar fi fost prezentate și sesizările făcute către Poliția Națională, acestea ar 

fi fost puse în balanță cu apelurile efectuate către Poliția Locală, aspect care ar fi oferit claritate 

situației.  

Domnul  Avasiloaie Vasilică-Viorel, Șef Serviciu Poliție Locală Pașcani, precizează 

că un număr mic de probleme sugerează faptul că Municipiul Pașcani este un oraș sigur. 

Dumnealui menționează că cetățenii se deplasează pe străzile orașului fără probleme, că 

liberatatea de circulație în Municipiul Pașcani nu este pusă în pericol pentru nici un cetățean, 

iar în zonele care prezintă probleme agenții de poliție intervin pentru a le rezolva.  În același 

timp, dumnealui subliniază faptul că acțiunea Poliției Locale este preponderent reactivă, dar 

există și partea de acțiune preventivă. Dumnealui specifică faptul că imaginile video despre care 

s-a discutat anterior au fost furnizate doar organelor de urmărire penală. Acesta menționează 

că Poliția Locală utilizează tehnologii moderne, sisteme de telecomunicații avansate, în sensul 

că, toate interacțiunile pe care agenții le au cu cetățenii, și care presupun încălcarea legii, sunt 

filmate cu dispozitivele portabile, care înregistrează audio-video, iar înregistrările rămân stocate 

30 de zile și constituie probe la contravențiile săvârșite. Ca urmare a acestui fapt, au scăzut 

numărul plângerilor contravenționale depuse în instanță. Mai mult decât atât, dumnealui 

specifică faptul că, atât deplasarea polițiștilor locali cu autovehicule, cât deplasarea acestora 

pedestru, în teren, cu stațiile radio, este monitorizată cu stațiile GPS. În acest sens, dispecerul 

știe în fiecare clipă unde se află fiecare agent de poliție. 

Domnul Dediu Mihai, consilier local, precizează că dacă numărul contravențiilor va fi 

împărțit la 325 de zile, va reieși cifra de 0,11, fapt care subliniază că 24 de polițiști locali au 

aplicat o contravenție între 7  și 9 zile. Totodată, dumnealui menționează că acest lucru nu este 

neapărat rău, dar dorește să evidențieze faptul că parcurgând o anumită distață prin oraș, vor 

fi găsite cel puțin cinci autovehicule parcate pe spațiile verzi. Domnul consilier local precizează 

că nu sunt multe contravenții aplicate pentru nedepunerea rezidurilor menajere în pubele, nu 

există încă soluționarea sesizărilor cu privire la oglinzile sparte, aspecte care, din perspectiva 

dumnealui, conturează ideea conform căreia, activitatea celor 24 polițiști locali nu este una 

strălucită.  
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Domnul Conache Eduard-Cătălin, președinte de ședință, dă cuvântul domnului 

Pintilie Ciprian. Acesta menționează că în zona liceelor de pe Strada Ceferiștilor se creează 

dimineața aglomerație, fapt care îngreunează considerabil circulația, ca urmare a acestui fapt, 

dumnealui are rugămintea ca domnul comandant să îndrume un echipaj în intervalul orar 7:45-

8:15. În același timp, domnul consiler local întreabă în cât timp și cum sunt transmise imaginile 

observate pe camere către echipa mobilă care trebuie să intervină pe teren. Acesta precizează 

că  în cursul zilei anterioare doi cetățeni au dormit pe băncile din fața blocului B29, fără ca un 

echipaj al Poliției Locale să intervină.  

Domnul  Avasiloaie Vasilică-Viorel, Șef Serviciu Poliție Locală Pașcani, menționează 

că va îndruma patrula de Poliție Locală care are în competență atribuții pe linie de rutieră, cu 

precizarea că aceată patrulă  nu poate fi semafor. Dumnealui are rugămintea ca administrația 

locală să achiziționeze și să instaleze semafoare în zonele aglomerate. Totodată, acesta 

specifică faptul că nu toți agenții sunt constatori. Dumnealui precizează că din 28 de agenți 

trebuie scăzuți 7 care conform graficului execută altfel de servicii, astfel rămân 21 de agenți 

care sunt în serviciu pe trei schimburi. Totodată, dumnealui menționează că în acest interval de 

timp agenții oferă sprijin pentru altfel de servicii, cărora li se alătură și apelurile de la cetățenii 

care au o problemă.  

Domnul Ursu Dumitru-Leonard, consilier local, întreabă cum a sprijinit Poliția Locală 

activitatea de măturare a străzilor. 

Domnul  Avasiloaie Vasilică-Viorel, Șef Serviciu Poliție Locală Pașcani, răspunde că 

atunci când execută aceste acțiuni, în mod obișnuit primăvara și toamna, societatea ECOSERV 

trimite Poliției Locale o adresă prin care le solicită sprijinul în vederea îndrumării circulației.  

Domnul Ursu Dumitru-Leonard, consilier local, precizează  că și dorește să vadă 

agenții Poliției Locale în stradă când se vor efectua aceste lucrări. Dumnealui întreabă dacă 

există procedură pentru limba română, deoarece după fiecare avertisment, contravenție etc. se 

întocmește un proces verbal care ar trebui verificat, pentru că a întâlnit situația în care a fost 

nevoit să îl întrebe pe un egent local dacă știe ce înseamnă să taie un copac, întrucât copacii 

au fost tăiați de la jumătate. Domnul consilier local precizează că toate aceste procese verbale 

care pot fi contestate/contestabile ar trebui discutate la ședința de organizare pe care șeful de 

serviciu al Poliției Locale o face cel mai probabil zilnic. Domnul consilier local specifică faptul că 

dumnealui nu are intenția de a critica activitatea serviciilor Poliției Locale, ci dorește ca agenții 

acesteia să devină un real sprijin al cetățenilor orașului, chiar și în formula actuală. Dumnealui 

precizează că din suma indicată reiese că este prea bine, prea frumos să locuiești în Municipiul 

Pașcani. În același timp, dumnealui specifică faptul că ar fi oportun să se menționeze și în raport 

numărul avertismentelor verbale.  

Domnul  Avasiloaie Vasilică-Viorel, Șef Serviciu Poliție Locală Pașcani, întreabă dacă 

domnii consilieri locali ar fi crecut cifra avertismentelor verbale, dacă aceasta ar fi fost inclusă 

în raport.  

Domnul Dediu Mihai, consilier local, precizează că nu avertismentele verbale sunt 

îndrumări, nu sancțiuni.   

Domnul Conache Eduard-Cătălin, președinte de ședință, reliefează că avertismul 

verbal este o sancțiune.  

Se vorbește concomitent.  

Domnul Macovei Vlad-Andrei, consilier local, precizează că în zona sensului giratoriu 

în fiecare seară sunt parcate câteva camioane, de câteva ori a apelat dumnealui  serviciul 

Poliției Locale, dar nu a venit nimeni care să ia măsuri în vederea rezolvării acestei probleme. 
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Totodată, dumnealui menționează că restricția de tonaj de pe pod a fost abandonată. 

Dumnealui specifică faptul că tranzitează zona indicată tot felul de mașini, din diferite orașe, de 

dierite tonaje, fără să fie supravegheate de organele Poliției Locale.  

Se vorbește concomitent.   

Domnul  Avasiloaie Vasilică-Viorel, Șef Serviciu Poliție Locală Pașcani, răspunde că 

din toamnă, de când au intrat în vigoare restricțiile, din totalul de 293 de sanțciuni 

contravenționale, 44 au fost pentru aceste încălcări. În același timp, dumnealui admite faptul că 

mai sunt mașini care tranzitează podul încălcând aceste restricții. Dumnealui specifică faptul că 

există o problemă cu mașinile înmatriculate în Ucraina și în Republica Moldova.  

Se vorbește concomitent. 

Domnul Pantazi Dumitru, consilier local, întreabă pe unde ar putea trece aceste 

autovehicule, deoarece nu s-a creat nicio alternativă.  

Domnul  Avasiloaie Vasilică-Viorel, Șef Serviciu Poliție Locală Pașcani, precizează 

că acest pod trebuie protejat, deoarece închiderea sa ar avea un impact negativ asupra 

domeniului economic din oraș. Dumnealui menționează că sunt căutate soluții pentru a-l proteja. 

Acesta specifică faptul că urmărește zilnic trecerea acestor mașini de tonaj și nu se confruntă 

decât cu autovehiculele înmatriculate în Ucraina. Totodată, dumnealui menționează că toți 

agenții constatori au google translate instalat pentru a putea comunica cu șoferii autovehicolelor 

în vederea facilitării obținerii actelor. Dumnealui precizează că o eventuală sancțiune nu poate 

fi trimisă niciunei instituții, deoarece legislația românească nu este armonizată în materie 

contraviențională pentru contavienienții străini. În același timp, Șeful Serviciu Poliție Locală 

Pașcani menționează că toate camerele de supraveghere video instalate în Municipiu sunt utile, 

deoarece datorită lor, în zonele în care acestea sunt amplasate,  se întâmplă din ce în ce mai 

puține acte de vandalism, din ce în ce mai puține premise de infracțiuni. Dumnealui precizează 

că dacă ar fi modernizat dispeceratul de supraveghere video, prin instalarea celor 314 camere 

în 166 de locații, din care 40 sunt pentru citirea numerelor de înmatriculare gradul de siguranță 

pe raza Municipiului Pașcani ar fi sporit.  

Domnul Ursu Dumitru-Leonard, consilier local, întreabă cum s-a efectuat 

supravegherea orelor de muncă în folosul comunității.  

Domnul  Avasiloaie Vasilică-Viorel, Șef Serviciu Poliție Locală Pașcani, răspunde că 

supravegherea menționată se efectuează de agenții Poliției Locale  pentru persoanele care au 

de executat această obligație stabilită prin decizii ale serviciului de probațiune, ordonanțe de 

renunțare la urmărirea penală, sentințe judecătorești. Dumealui menționează că din anul 2014 

există o dispoziție emisă de primar prin care au fost stabilite domeniile de activitate în care se 

execută această muncă, iar persoanele responsabile trebuie să aducă la cunostință mandatul, 

să aducă persoana în locul executării muncii în folosul comunității. Acesta precizează că  Poliția 

Locală trebuie să transmită serviciului de probațiune că a executat numărul de zile de muncă în 

folosul comunității.  

Se vorbește concomitent.  

Domnul Conache Eduard-Cătălin, președinte de ședință, dă cuvântul domnului 

Olariu Sorin Costel, consilier local. Dumnealui precizează că la fiecare raport al Poliției Locale 

prezentat în ședința Consiliului Local s-a cerut efectuarea patrulei pedestru, fapt nerealizat. 

Dumnealui menționează că a făcut reclamație, pentru arbori tăiați, la compatimentul de mediu. 

Totodată, domnul consilier local reliefează că a efectuat un apel telefonic, iar domnul Avăsiloaie 

Vasilică-Viorel, Șef Serviciu Poliție Locală Pașcani i-a răspuns acestui apel,  precizându-i că 

dumnealui nu răspunde la reclamații telefonice. Dumnealui opiniază că acesta ar fi părtaș la 
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activitatea infracțională din zona indicată. Totodată, dumnealui precizează că a reclamat tăierea 

arborilor din comuna Gâștești. De asemenea, domnul consilier local menționează că a făcut 

sesizări despre teii toaletați, care între timp au fost tăiați ilegal și pentru care nu s-au luat măsuri. 

Ca urmare a acestor considerente, domnul consilier local afirmă faptul că, din punct de vedere 

al mediului, serviciile Poliției Locale sunt praf. În același timp, dumnealui menționează că Poliția 

Locală a făcut tot ce este posibil ca să nu rezolve problema gunoaielor îngropate în jurul 

Municipiului Pașcani. Domnul consilier local precizează că această complicitate, cu zona 

infracțională visavi de tăierile ilegale de copaci, se poate atribui domnului Șef Serviciu al  Poliției 

Locale Pașcani și membrilor de la Garda de Mediu. Dumnealui menționează că aceștia dau 

dovadă de aroganță atunci când nu răspund sesizărilor cetățenilor cu privire la infracțiunile care 

țin de tăreiea arborilor. În același timp, domnul consilier local, Olariu Costel Sorin precizează că 

situația este identică și în cazul construcțiilor ilegale. În acest context, dumnealui afirmă că 

neluarea măsurilor necesare pentru a rezolva sesizările făcute și acoperirea persoanelor care 

dețin aceste construcții conduce la ideea conform căreia există o relație de complicitate între 

Poliția Locală și persoanele menționate. Din perspectiva domnului consilier local, Șeful Serviciu 

al Poliției Locale ar trebui  fie să își de-a demisia, fie să se desființeze Poliția Locală.   

Domnul Conache Eduard-Cătălin, președinte de ședință, dă cuvântul Domnul  

Avasiloaie Vasilică-Viorel, Șef Serviciu Poliție Locală Pașcani. Acesta precizează că le poate 

pune consilierilor locali înregistrările de pe stațiile portabile, care sunt stocate pe centură pentru 

ca aceștia să poată observa cât au patrulat pedestru, timp de 8 ore, agenții Poliției Locale. Cu 

privire la arbori tăiați, dumnealui menționează că în momentul efectuării apelului telefonic de 

către domnul consilier local, era în concendiu. În același timp, dumnealui afirmă că nu este 

părtaș, complice cu nici un infractor, că  nu a ascuns, nu ascunde și nu va ascunde infracțiuni. 

Dumnealui menționează că în speța redată de domnul consilier local, societatea 

DAROCONSTRUCT, care a executat lucrări pentru apă și canalizare în zona respectivă, au 

acordul de la Garda de Mediu, au autorizație de construire emisă de Consiliul Județean, de 

aceea, ei trebuie ca după finalizarea lucrărilor să replanteze pomii.   

Domnul Olariu Costel-Sorin, consilier local, precizează că acei pomi reprezintă 

proprietatea domeniului public. Dumnealui specifică faptul că neregăsirea masei lemnoase din 

din zona respectivă, în patrimoniul  unității administrativ-teritoriale, reprezintă infracțiunea de  

furt.  

Domnul Conache Eduard-Cătălin, președinte de ședință, îi precizează  domnului 

Olariu Costel Sorin, că infracțiunea de furt se sesizează la Parchet. Dumnealui are rugămintea 

ca intervenția domnului consilier local să nu fie transformată într-un interogatoriu.  

   Se vorbește concomitent.  

Domnul  Avasiloaie Vasilică-Viorel, Șef Serviciu Poliție Locală Pașcani, răspunde că 

pe Strada Gării nr. 125 administratorul de la societate a fost sancționat cu 1000 de lei amendă 

pentru tăierea a 5 arbori, din specia pomi. Dumnealui repetă faptul că nu este părtaș cu nici un 

infractor, că nu a ascuns infracțiuni în timpul nici unui mandat. Acesta precizează că  dumnealui 

nu este interimar pe post și că nu a primit niciodată dispoziție de la primar din șase în șase luni 

pentru a fi șeful Poliției Locale, prin parantreză înțelegându-se că dumnealui ar fi la mâna unui 

anumit primar. Dumnealui reliefează că a ocupat funcția prin concurs și nu va demisiona la 

solicitarea domnului consilier local. Totodată, dumnealui opiniază că își îndeplinește atribuțiile 

corect, chiar dacă ar putea fi perfectate unele aspecte, respectiv că respectă legea.  

Se vorbește concomitent.  
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Domnul Conache Eduard-Cătălin, președinte de ședință, precizează că Poliția Locală 

nu poate face dosare penale.  

Domnul Olariu Costel-Sorin, consilier local, menționează că Poliția Locală nu poate face 

dosare penale, dar poate sesiza autoritățile competente.  

Domnul Conache Eduard-Cătălin, președinte de ședință, îl sfătuiește pe domnul 

consilier local să sesizeze Parchetul. 

Domnul Olariu Costel-Sorin, consilier local, întreabă care este motivul pentru care mai 

este plătită Poliția Locală.  

Domnul Conache Eduard-Cătălin, președinte de ședință, dă cuvântul domnului 

Nemțanu Alexandru, consilier local. Dumnealui întreabă dacă nu se pot folosi semafoarele 

vechi pentru a rezolva situația aglomerării  din zona vale.  

Domnul Pintilie Marius-Nicolae, Primar al Municipiului Pașcani, precizează că nu există 

varianta în care să poată fi luat un semafor dintr-o zonă și mutat în alta, deoarece orice 

intervenție pe domeniul public se face pe bază de autorizație, de proiect,  de certificări pentru 

toate instațalațiile montate pe domeniul public. Dumnealui menționează că singura soluție 

pentru rezolvarea acelei probleme este reprezentată de instalarea unor semafoare la buton, 

care să regleze circulația pietonilor, astfel încât să nu fie necesar să se oprească de fiecare 

dată circulația mașinilor.  

Domnul Conache Eduard-Cătălin, președinte de ședință, dă cuvântul doamnei 

Spiridon Iulia-Mihaela, consilier local. Dumneaei îi sugerează domnului  Avasiloaie Vasilică-

Viorel, Șef Serviciu Poliție Locală Pașcani, să inițieze o campanie de informare, în parteneriat 

cu unitățile de învățământ, pentru ca elevi să învețe să se responsabilizeze în vederea sesizării 

anumitor abateri, infracțiuni, care au loc pe domeniul public. Totodată,  dumneaei menționează 

faptul că domnul Avasiloaie Vasilică-Viorel, Șef Serviciu Poliție Locală Pașcani, a promis anul 

trecut că va intensifica, în ciuda deficitului de personal, patrulele pedestre. În acest sens, 

doamna consilier local are rugămintea să fie luate în calcul zonele care nu sunt supravegheate 

video, în special parcurile de copii pe timpul nopții, respectiv zona centrală a orașului. Dumneaei 

specifică faptul că în zona centrală, după ora 21, pe băncile din fața supermarketu-lui sunt tot 

felul de altercații, fapt care impune intensificarea acțiunii de patrulare. 

Domnul Conache Eduard-Cătălin, președinte de ședință, dă cuvântul domnului 

Nemțanu Alexandru, consilier local. Dumnealui întreabă câte contravenții au fost date 

persoanelor care își plimbă animalele de companie și care nu strâng fecalele  acestora.   

Domnul  Avasiloaie Vasilică-Viorel, Șef Serviciu Poliție Locală Pașcani, răspunde că 

numărul acestora este indicat la pagina 4 din Raport, unde sunt trecute normele privind 

gospodărirea și menținerea curățeniei. Dumnealui menționează că nu sunt foarte astfel de 

contravenții. Totodată, acesta specifică faptul că Poliția Locală încearcă să îi lămurească pe 

cetățenii cu animalele de companie să aibă punga, respectiv mănuța astfel încât să poată curăța 

după acestea. În același timp, dumnealui precizează că în  momentul efectuării verificărilor 

caselor pe anumite spețe, pe baza unor solicitări, le cere  proprietarilor de animale de companie 

să facă demersuri prin somații  pentru ca aceștia să își  înregistreze câinii, în vederea vaccinării 

și sterilizării lor.  

Domnul Nemțanu Alexandru, consilier local, întreabă dacă în campania de informare 

menționată de doamna Spiridon Mihaela-Iulia, consilier local  se poate face și o campanie în 

legătură cu animalele de companie.  
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Domnul  Avasiloaie Vasilică-Viorel, Șef Serviciu Poliție Locală Pașcani, răspunde că va 

ține seama de toate propunerile formulate în cadrul  prezentei ședințe ordinare a Consiliului 

Local.  

Se vorbește concomitent.  

Domnul Conache Eduard-Cătălin, președinte de ședință, dă cuvântul domnului 

Pantazi Dumitru, consilier local. Dumnealui îl întreabă pe domnul Primar al Municipiului 

Pașcani ce s-a întâmplat cu preluarea drumului național, în ce stadiu se află demersurile pentru 

preluarea podului. Totodată, domnul consilier local îl întreabă pe domnul  Avasiloaie Vasilică-

Viorel, Șef Serviciu Poliție Locală Pașcani cum ajung atât de multe camioane de la Târgu 

Frumos, deoarece acolo există un indicator cu devierea traficului greu pentru Municipiul 

Pașcani. Acesta precizează că aceste camioane realizează transport agregat și nu sunt oprite 

de nimeni, iar traseul lor este pe câmp, fapt care conduce la degradarea Străzii Unirii, Străzii 1 

Mai și Străzii Gării, care nu sunt reabilitate pentru tarfic greu.  Domnul consilier local precizează 

faptul că aceste camioane nu ar trebui să ajungă în Municipiul Pașcani, iar dacă totuși ele ajung, 

este necesar ca Poliția Locală să efectueze verificări și să constate pe unde se duc acestea ți 

cum se întorc înapoi.  

Domnul Pintilie Marius - Nicoale, Primar al Municipiului Pașcani, răspunde că pasajul 

CFR trebuia să fie, de cel puțin 10 ani, în proprietatea statului român. Dumnealui menționează 

că nu ar fi trebuit purtate, în prezent, aceste discuții de către Primăria Municipiului Pașcani. 

Domnul Primar al Municipiului Pașcani reliefează că expertiza tehnică care s-a realizat, ar fi 

trebuit făcută de statul român, dacă Primăria Municipiului Pașcani, în anii anteriori ar fi realizat 

demersurile necesare astfel încât pasajul să fie în proprietatea statului.  

Domnul Pantazi Dumitru, consilier local, precizează că în timpul mandatului dumnealui 

de primar, în anul 2019, a făcut o adresă de preluare a podului către Compania Națională de 

Drumuri, la Ministerul Transporturilor. Dumnealui întreabă ce a făcut și ce face administrația 

locală cu privire la acest aspect.  

Domnul Grigoriu Mihai-Gabriel, consilier local, menționează că în anul 2019 s-a analizat 

doar oportunitatea de preluare.  

Se vorbește concomitent.  

Domnul Pintilie Marius - Nicoale, Primar al Municipiului Pașcani, răspunde că 

administrația locală a făcut demersuri către Compania Națională de Administrare a 

Infrastructurii, iar această instituție a precizat clar că unitatea administrativ-teritorială trebuie să 

rectifice cartea funciară, în cuprinsul căreia trebuie să apară ca proprietar statul român, deoarce 

acest segment de drum este unul național. Dumnealui menționează că  în prezent administația 

locală este în procedura de achiziție, se caută o persoană care să facă cărți funciare către 

Primăria Municipiului Pașcani, deoarece nu există în cadrul instituției un funcționar public atestat 

pe cărți funciare. Domnul Primar al Municipiului Pașcani specifică faptul că din momentul 

recontactării colaboratorului extern unitatea administrativ-teritorială va da comandă pentru 

realizarea cărților funciare care presupun mai multe dezmembrări, pentru care, cel mai probabil, 

vor fi necesare Hotărâri ale Consiliului Local. Dumnealui menționează că aceste demersuri au 

început de câteva luni și vor continua în perioada următoare. În același timp, referitor la 

restricțiile din suburbia Luncă, dumnealui precizează că, din păcate, unii șoferi au găsit 

alternative de trecere și ar trebui controlați de Poliția Națională. Domnul Primar al Municipiului 

Pașcani menționează că indicatoarele din  orașul Târgu Frumos,  comuna Moțca sunt montate 

conform avizului de Poliția Rutieră Iași. Dumnealuiu specifică faptul că atunci când a fost nevoie 

au fost montate indicatoare suplimentare. În același timp, dumnealui precizează că a trimis o 
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Hotărâre a Comisiei Locale de Circulație unde este menționat că accesul pe străzile menționate 

de domnul Pantazi Dumitru va fi făcut pentru vehiculelle de peste 7.5 tone, doar pentru riverani. 

Dumnealui specifică faptul că  dacă sistemul de semnalizare de pe pod se va strica, va conduce 

la deteriorarea podului, fapt care va determina ca utilajele de peste 11,5 tone să se afle în 

imposibilitatea de a trece.  

Domnul Pantazi Dumitru, consilier local, se adresează domnului Avăsiloaie Vasilică-

Viorel, Șef Serviciu Poliție Locală Pașcani  și precizează că dumnealui nu s-a referit la riverani, 

ci  la cei care traversează Municipiul Pașcani fără a avea legături cu acest Municipiu.  

Domnul  Avasiloaie Vasilică-Viorel, Șef Serviciu Poliție Locală Pașcani, precizează că 

în orașul Târgu Frumos este un panou de informare care specifică faptul că în Municipiul 

Pașcani funcționează restricția la pasaj cu 11.5 tone. Dumnealui menționează că aceștia nu pot 

fi opriți în trafic de Poliția Locală, decât dacă au încălcat anumite norme. Șeful de Sevriciu al 

Poliției Locale Pașcani reliefează că a fost pusă în executare instalarea accesului interzis pentru 

utilajele cu tonaj mai mare de 7,5 tone, cu excepția riveranilor. Dumnealui menționează că se 

așteaptă avizul Serviciului Rutier, iar ulterior, va fi desființată ruta ocolitoare.   

Domnul Pantazi Dumitru, consilier local, întreabă dacă un autocamion care nu are nici 

o legătură cu Municipiul Pașcani poate fi întors din drum de Poliția Locală.  

Domnul  Avasiloaie Vasilică-Viorel, Șef Serviciu Poliție Locală Pașcani, răspunde că 

Poliția Locală nu poate face acest lucru.  

Domnul Pantazi Dumitru, consilier local, întreabă dacă aceste camioane au dreptul să 

circule pe drumurile de pământ. Dumnealui precizează că în cadrul comisiei a solicitat să fie 

interdicții, dându-se acces doar autocamioanelor riverare.  

Domnul  Avasiloaie Vasilică-Viorel, Șef Serviciu Poliție Locală Pașcani, răspunde că 

sunt instalate de două zile indicatoarele, dar se așteaptă avizul scris si Serviciului Rutier. 

Dumnealui menționează că în această zonă apar și alte probleme, printre care mașinile din 

Sălaj care tranzitează Municipiul Pașcani.  

Se vorbește concomitent.  

Domnul Pantazi Dumitru, consilier local, precizează că sunt firme care efectuează 

transport din Iași,  care sunt agregate de pe Moldova, și care nu au nici o legătură cu Municipiul 

Pașcani. Dumnealui precizează că problema nu este generată de autovehiculelle care 

aprovizionează societățile comerciale din oraș o dată pe săptămână.  

Domnul Dediu, consilier local, precizează că nu sunt doar mașinile din Sălaj problema. 

Dumnealui menționează că în urmă cu câteva luni a fost dată  o Hotărâre în Consiliul Local prin 

care Poliția Locală trebuia să aplice plăcuțe adiționale la pasarelă, care nu au fost aplicate. 

Totodată, dumnealui specifică faptul că Comisia de Circulație s-a discutat despre 

Reglementarea cu limitarea tonajului la 7,5 tone, cu excepția riveranilor, pe strada adiacentă 

care să limiteze numărul de vehicule mari, care circulă pe Strada Mihai Viteazul pentru a ajunge 

pe Strada Gării. În acest context, dumnealui menționează că au trecut 5 luni de zile, fapt care 

conturează ideea conform căreia documentați a fost făcută cu întârziere.  

Domnul Pintilie Marius - Nicoale, Primar al Municipiului Pașcani, menționează că  nu 

au trecut 5 luni de zile, iar domnul consilier local Dediu Mihai face confuzie cu alte Hotărâri ale 

Consiliului Local, mai vechi.  

Domnul Conache Eduard-Cătălin, președinte de ședință, precizează că despre acest 

subiect s-a discutat în luna decembrie.  

Domnul Conache Eduard-Cătălin, președinte de ședință, dă cuvântul doamnei 

Nedelcu Gabriela, consilier local. Dumneaei întreabă dacă domnul Grigoriu Mihai Gabriel, 
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consilier local are cerere pentru a i se pune la dispoziție documente, din arhiva unității 

administrativ-locale.  

Domnul Grigoriu Mihai-Gabriel, consilier local, răspunde că a preluat  fotografia în 

galeria telefonului personal din emisiunea BITTV, deoarece a fost prezentată în timpul difuzării 

acesteia.  

 Se vorbește concomitent.  

Domnul Grigoriu Mihai-Gabriel, consilier local, precizează că poate da citire adresei, 

dacă doamna consilier nu cunoaște conținutul textual al acesteia. Totodată, dumnealui 

menționează că fosta administrație locală nu „a dormit” pe la ușile Ministerului, solicitând ca 

respectivul pasaj de drum să treacă în administarea statului român. Domnul consilier local 

reliefează că doamna consilier local  a precizat faptul că domnul Primar al Municipiului Pașcani 

ar trebui să doarmă la ușile Ministerului, în acest context, dumnealui întreabă de ce doamna 

Nedelcu Gabriela, în calitate de Viceprimar și domnul Pantazi Dumitru, în calitate de Primar al 

Municipiului Pașcani nu au dormit la ușile Ministerului Transporturilor.  

Se vorbește concomitent.  

Domnul Conache Eduard-Cătălin, președinte de ședință, întreabă dacă mai sunt alte 

discuții la acest raport. Nefiind alte discuții, se trece la punctul următor de pe ordinea de zi.  

 

Se trece la punctul nr. 2 de pe ordinea de zi:  

 

2. Raport activitate – Serviciul Public Comunitar Local de Evidență a Persoanelor 
Pașcani 

Raportor – șef serviciu S.P.C.L.E.P. Pașcani 
 

Domnul Conache Eduard-Cătălin, președinte de ședință, domnului Ursu Dumitru-

Leonard, consilier local. Dumnealui precizează că dorește să o felicite pe doamna Marinela 

Moisii-Comoniță-Șef Serviciu Comunitar Public Local de Evidență a Persoanelor pentru 

activitatea compatimentului pe care îl conduce, deoarece are în administare în jur de 185 de 

mii de cetățeni și cu puțini angajați în cadrul acestui compartiment a reușit să obțină rezultate 

bune. Dumnealui întreabă dacă în prezent există un funcționar public care are atribuții de 

preluare a buletinelor.  

Doamna Marinela Moisii-Comoniță, Șef Serviciu Comunitar Public Local de Evidență a 

Persoanelor, răspunde că sunt 125 e mii de cetățeni. Totodată, dumneaei precizează că s-a 

rezolvat problema cu persoana care să preia buletinele.  

Doamna Nedelcu Gabriela, consilier local, întreabă care este sițuația cu cetățenii din 

Republica Moldova. 

Doamna Marinela Moisii-Comoniță, Șef Serviciu Comunitar Public Local de Evidență a 

Persoanelor, răspunde că s-a ameliorat situația cu acești cetățeni, deoarece la adresa căminului 

nu se mai stabilesc domicilii. Dumneaei menționează că se permite luarea în spațiu până la 10 

persoane, iar persoanele responsabile cu aceste situații, au găsit binevoitori în alte localități, în 

comunele arondate. 

Domnul Conache Eduard-Cătălin, președinte de ședință, întreabă dacă sunt deja cărțile 

de identitate făcute acolo rămân valabile.   

Doamna Marinela Moisii-Comoniță, Șef Serviciu Comunitar Public Local de Evidență a 

Persoanelor, răspunde că toate cărțile de identitate rămân valabile și vor expira odată cu 

trecerea timpului. 
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Doamna Nedelcu Gabriela, consilier local, întreabă câți cetățeni ai Republicii Moldovei 

au solicitat anul trecut eliberarea unor cărți de identitate. 

Doamna Marinela Moisii-Comoniță, Șef Serviciu Comunitar Public Local de Evidență a 

Persoanelor, răspunde că nu își amintește exact numărul acestor solicitări, dar specifică faptul 

că, față de anul trecut, numărul acestor solicitări a scăzut.  

Se vorbește concomitent.  

Domnul Conache Eduard-Cătălin, președinte de ședință, întreabă dacă mai sunt alte 

discuții la acest raport. Nefiind alte discuții, se trece la punctul următor de pe ordinea de zi.  

 

Se trece la punctul nr. 3 de pe ordinea de zi:  

 

3. Raport activitate – Compartimentul Registrul Agricol 
Raportor – Compartimentul Registrul Agricol 

 

 Domnul Pintilie Ciprian, consilier local, o felicită pe doamna Elena Lorenț, consilier 

Compartiment Registrul Agricol, pentru faptul că, în prezent, compartimentul are un registru 

electronic, aspect care facilitează semnarea  la acest registru de către toți cetățenii.  

Doamna Elena Lorenț, consilier Compartiment Registrul Agricol, precizează că registrul 

agrigol este doar electronic.  

Domnul Pantazi Dumitru, consilier local, întreabă cum vor fi expropriați proprietarrii 

terenurile care nu au documente, dar au înregistrat în registrul agricol contractul.  

Doamna Elena Lorenț, consilier Compartiment Registrul Agricol, răspunde că 

exproprierile nu sunt în competența unității administrativ-teritoriale, astfel nici în competența 

Compartimentului  Registrul Agricol. Dumneaei precizează că Municipiul Pașcani are o listă cu 

toate persoanele care au cărți funciare. Totodată, dumneaei menționează că, în prezent, la nivel 

național, nu există o procedură clară pentru aceste situații. În același timp, dumneaei 

menționează că nu știe ce să le răspundă cetățenilor care vin la Registrul Agricol, dacă să le 

facă cărți funciare sau titluri.  

Se vorbește concomitent.  

Domnul Conache Eduard-Cătălin, președinte de ședință, dă cuvântul domnului Ursu 

Dumitru-Leonard, consilier local. Dumnealui întreabă când a avut loc ședința CL pentru 

analiza, prin grija Primarului Municipiului Pașcani, stadiului  de înscriere în registrul agricol a 

datelor, deoarece aceasta nu a fost făcută semestrial sau trimestrial.  

Doamna Elena Lorenț, consilier Compartiment Registrul Agricol, răspunde că împreună 

cu domnul Primar al Municipiului Pașcani s-a realizat o convenție, conform căreia această 

ședință va avea loc o dată pe an. 

Doamna Irina Jitaru, Secretar General al Municipiului Pașcani, precizează că în prezenta 

ședință a Consiliului Local se discută despre  stadiul de înscriere care este 100% electronic, 

respectiv că acesta va fi la fel și peste trei luni.  

  Domnul Conache Eduard-Cătălin, președinte de ședință, dă cuvântul domnului 

Pintilie Marius Nicolae, Primar al Municipiului Pașcani. Dumnealui precizează că toate 

unitatea administrativ-teritorială a ales ca pentru toate procedurile de expropriere, aceasta să 

confirme proprietarii doar unde există cărți funciare pe modelul nou, unde nu sunt astfel de cărți 

funciare sau lipsește titlul de proprietate, să fie trecuți pe lista de exproprieri ca proprietari 

neindentificați/ rezervă la comisia locală de fond funciar, în funcție de cum este situația. 

Dumnealui specifică faptul că nu pot fi scoase de la  Compartimentul Taxe Locale sau de la 

Compartimentul de Registru Agricol terenuri sau impozite mai puține decât în baza unor 



14 
*Sedința ordinară din 29 februarie 2024 este înregistrată audio - video.  

*Prezentul proces verbal reprezintă sinteza dezbaterilor care au avut loc în cadrul ședinței și modul în care și-a exprimat votul 

fiecare consilier local, conform art. 138 alin. (13) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ 

documente care să dovedească acest lucru. În acest context, dumnealui precizează că dacă o 

persoană nu are titlu de proprietate va depune documentație și se va înainta în baza acestuia, 

iar în momentul emiterii titlului de proprietate se va menționa observația conform căreia, pe 60% 

din suprafața terenului este proprietar statul român prin expropriere, iar pe suprafața de 40% 

rămâne el proprietar. Dumnealui menționează că în baza acestui tittlu de proprietate persoana 

în cauză își va face carte funciară, ulterior putând merge la statul român pentru a primi bani 

pentru supafața de teren expropriată. Domnul Primar al Municipiului Pașcani precizează că cei 

care nu au carte funciară pe formatul nou, trebuie să meargă și să-și actualizeze cartea funciară, 

iar în momentul actualizării acesteia, pentru suprafața de 40%, vor primi actualizare, dar pentru 

cei 60% care au fost expropriați vor primi o negație de la OCPI, deoarece proprietar va fi statul 

român, această negație va avea valoarea unei certificări conform căreia acesta este expropriat 

și o va putea folosi pentru a obține despăgubirile de la statul român. În același timp, dumnealui 

precizează că valoarea despăgubirilor nu este stabilită de unitatea administrativ-teritorială, dar 

aceasta le poate oferi ajutorul cetățenilor doar prin realizarea documentației pentru titlul de 

proprietate, respectiv cu certificarea poziției corecte a suprafeței de teren.  

Domnul Pantazi Dumitru, consilier local, întreabă dacă Comisia Locală de Fond Funciar 

poate pune în posesie în continuare și poate face documentații pe zona expropriată. 

Domnul Pintilie Marius Nicolae, Primar al Municipiului Pașcani, răspunde că da.  

Răspunde că se poate face acest lucru dacă există documente anterioare ale persoanei, 

în sensul că aceasta  este trecută în anexa de validare, cu teren.  

Domnul Pantazi Dumitru, consilier local, precizează că nu știa acest aspect, și anume 

că persoana care are validare poate fi pusă ulterior în posesie, cu delimitarea acestor suprafețe 

expropriate.  

Domnul Pintilie Marius Nicolae, Primar al Municipiului Pașcani, menționează că de 

aceea răspunde cu drag. Totodată, dumnealui precizează că este președintele Comisiei Locale 

de Fond Funciar și trebui să cunoască aceste aspecte.  

  Domnul Conache Eduard-Cătălin, președinte de ședință, întreabă dacă  sunt alte 

discuții la acest raport. Nefiind alte discuții, propune ca, în continuare, chiar dacă nu s-a 

schimbat oridinea de zi, să se  discute ultimul raport de activitate înscris.   

 

Se trece la punctul nr. 23 de pe ordinea de zi: 

 

23. Raport activitate – Direcția de Asistență Socială 
Raportor – șef serviciu Serviciul Asistență Socială 

 

  Domnul Conache Eduard-Cătălin, președinte de ședință, dă cuvântul domnului 

Pintilie Ciprian, consilier local. Dumnealui întreabă dacă fiecare beneficiar al alocației 

complementare este automat și beneficiar al venitului minim pe incluziune.  

Domnul Hariga Adrian, Șef Serviciu Comunitar de Asistență Socială și Autoritate 

Tutelară, răspunde că da, este prevăzut acest aspect în legea 196/2016 privind venitul minim 

de incluziune. Dumnealui menționează că venitul minim de incluziune  a fost ajutorul social, iar 

alocația acordată pentru o familie cu copii este prevăzută la fel. În acest sens, dumnealui 

menționează că o persoană poate avea parte de  ambele beneficii fără nicio problemă. 

Totodată, dumnealui specifică faptul că acestea vor fi cumulate. 

Domnului Pintilie Ciprian, consilier local, întreabă dacă condițiile de acordare s-au 

modificat.  
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Domnul Hariga Adrian, Șef Serviciu Comunitar de Asistență Socială și Autoritate 

Tutelară, menționează că s-au modificat condițiile de acordare, acestea fiind mai introduse 

printr-un program național. 

Domnului Pintilie Ciprian, consilier local, întreabă dacă condițiile de acordare 

modificate sunt mai riguroase. 

Domnul Hariga Adrian, Șef Serviciu Comunitar de Asistență Socială și Autoritate 

Tutelară, răspunde că aceste condiții sunt mai riguroase.  

 Domnul Conache Eduard-Cătălin, președinte de ședință, dă cuvântul domnului 

Ursu Dumitru Eduard, consilier local. Dumnealui întreabă de ce acest compartiment are deficit 

de personal.  

Domnul Hariga Adrian, Șef Serviciu Comunitar de Asistență Socială și Autoritate 

Tutelară, răspunde că s-a ținut concursul pentru director, dar nu a fost ocupat încă de nimeni.  

Întreabă dacă numărul de 96 de familii beneficiare de ajutor socal nu este unul mic. 

Domnul Hariga Adrian, Șef Serviciu Comunitar de Asistență Socială și Autoritate 

Tutelară, răspunde că numărul acesta fluctueză permanent. 

Domnul Ursu Dumitru-Leonard, consilier local, opiniază că sunt foarte puține familii 

beneficiare. 

Domnul Hariga Adrian, Șef Serviciu Comunitar de Asistență Socială și Autoritate 

Tutelară, precizează că sunt cereri în curs de introducere în dosar. Dumnealui menționează că 

96 de familii erau beneficiare în baza Legii 416, dar în prezent sunt 120 de familii pentru venitul 

minim pe incluziune, număr completat de alte cereri.  

Domnul Ursu Dumitru-Leonard, consilier local, întreabă dacă 274 de anchete sociale 

sunt multe  sau puține. 

Domnul Hariga Adrian, Șef Serviciu Comunitar de Asistență Socială și Autoritate 

Tutelară, răspunde că acest număr are făcută  ancheta socială doar pentru venitul minim 

garantat. Dumnealui menționează că pentru 96 de persoane se fac cam două anchete sociale 

pe an, sau ori de câte ori este nevoie.  

Domnul Ursu Dumitru-Leonard, consilier local, întreabă dacă este nevoie de paza 

Poliției Locale atunci când se efectuează anchetele sociale.  

Domnul Hariga Adrian, Șef Serviciu Comunitar de Asistență Socială și Autoritate 

Tutelară, răspunde că uneori este nevoie de pază.  

Domnul Ursu Dumitru-Leonard, consilier local, întreabă ce făcut în mod efectiv 

direcția pentru cazul mediatizat de de televiziunea locală.  

Domnul Hariga Adrian, Șef Serviciu Comunitar de Asistență Socială și Autoritate 

Tutelară, precizează că doamna în cauză a fost ajutată, deoarce a fost consiliată, i s-a admis o 

cerere prin care dumneaei a declarat că nu are niciun venit, dar s-a constat că apare cu o 

pensie de urmaș, valabilă 6 luni de zile, care a expirat în luna noiembrie. Dumnealui precizează 

că în momentul consilierii dumneaei a declarat că nu mai are venir, însă venitul respectiv se ia 

pentru luna anterioară. Astfel, în luna decembrie aceasta figura cu venit. 

Domnul Ursu Dumitru-Leonard, consilier local, menționează că pe rețelele de 

socializare circula informația conform căreia această doamnă ar trebui să restituie o sumă  de 

bani, de aici venind și disperarea doamnei în cauză.   

Domnul Hariga Adrian, Șef Serviciu Comunitar de Asistență Socială și Autoritate 

Tutelară, precizează că este vorba despre suma de 64 de lei, pentru o lună, care trebuie 

restituiți, conform legii.  
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Domnul Conache Eduard-Cătălin, președinte de ședință, întreabă dacă mai sunt alte 

discuții la acest raport. Nefiind alte discuții, dumnealui propune o pauză.  

Pauza ședinței a fost între 13:25-13:39. 

Se reia ședința la 13:39. 

 

Se trece la punctul nr. 4 de pe ordinea de zi: 

 

4. PROIECT DE HOTĂRÂRE privind stabilirea salariilor de bază pentru funcțiile 

contractuale din cadrul familiei ocupaționale „Administrație” utilizate în cadrul Clubului 

Sportiv Municipal Pașcani 

Inițiatorul proiectului de hotărâre - Primarul Municipiului Pașcani 

 

 Avizele comisiilor: 

 Comisia economică – aviz favorabil 

 Comisia juridică – aviz favorabil 

 Comisia învățământ – aviz favorabil 

 

Domnul Eduard-Cătălin, președinte de ședință, întreabă dacă sunt discuții. Nefiind 

discuții, supune la vot proiectul de hotărâre. Întreabă cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 

  Pentru: 17 

           Împotrivă: 1 ( 1 vot abținere) 

           Domnul Agafiței Bogdan-Gabriel, consilier local, nu a votat acest proiect de hotărâre, 

deoarece nu era prezent în sala de ședințe a Consiliului Local.  

Nr. 

Crt. 

Nume si prenume Vot 

Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. AGAFIȚEI BOGDAN-GABRIEL  X   

2. CONACHE EDUARD-CĂTĂLIN X   

3. CONSTANTINESCU PETRONICA X   

4. DEDIU MIHAI  X   

5. GRIGORIU MIHAI-GABRIEL X   

6. MACOVEI VLAD - ANDREI 
 

 X 

7. NEDELCU GABRIELA  X   

8. NEMȚANU ALEXANDRU X   

9. OLARIU COSTEL-SORIN  X   

10. PANTAZI DUMITRU X   

11. PERȚU LILIANA  X   

12. PINTILIE CIPRIAN X   

13. PLEȘCAN MONICA-VASILICA  X   

14. PRODAN IONUȚ-MIHAI X   

15. RĂȚOI CRISTIAN X   

16. SPIRIDON MIHAELA-IULIA  X   

17. STAMATIN COSTEL X   

18. URSU DUMITRU - LEONARD X   

19. VÎRLAN MIHAI X   

Proiectul a fost aprobat. Se trece la punctul nr. 5 de pe ordinea de zi. 
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5. PROIECT DE HOTĂRÂRE privind aprobarea Organigramei și a Statului de 

funcții ale Spitalului Municipal de Urgență Pașcani 

Inițiatorul proiectului de hotărâre - Primarul Municipiului Pașcani 

 

   Avizele comisiilor: 

 Comisia economică – aviz favorabil 

 Comisia juridică – aviz favorabil 

 Comisia învățământ – aviz favorabil 

 

Domnul Eduard-Cătălin, președinte de ședință, întreabă dacă sunt discuții. Nefiind 

discuții, supune la vot proiectul de hotărâre. Întreabă cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 

  Pentru: 18 

           Împotrivă: 0 

           Abțineri: 0  

           Domnul Agafiței Bogdan-Gabriel, consilier local, nu a votat acest proiect de hotărâre, 

deoarece nu era prezent în sala de ședințe a Consiliului Local.  

Nr. 

Crt. 

Nume si prenume Vot 

Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. AGAFIȚEI BOGDAN-GABRIEL  - - - 

2. CONACHE EDUARD-CĂTĂLIN X   

3. CONSTANTINESCU PETRONICA X   

4. DEDIU MIHAI  X   

5. GRIGORIU MIHAI-GABRIEL X   

6. MACOVEI VLAD - ANDREI X   

7. NEDELCU GABRIELA  X   

8. NEMȚANU ALEXANDRU X   

9. OLARIU COSTEL-SORIN  X   

10. PANTAZI DUMITRU X   

11. PERȚU LILIANA  X   

12. PINTILIE CIPRIAN X   

13. PLEȘCAN MONICA-VASILICA  X   

14. PRODAN IONUȚ-MIHAI X   

15. RĂȚOI CRISTIAN X   

16. SPIRIDON MIHAELA-IULIA  X   

17. STAMATIN COSTEL X   

18. URSU DUMITRU - LEONARD X   

19. VÎRLAN MIHAI X   

Proiectul a fost aprobat. Se trece la punctul nr. 6 de pe ordinea de zi. 

 

6. PROIECT DE HOTĂRÂRE privind aprobarea Organigramei și a Statului de 

funcții ale Bibliotecii Municipale „Leonard Gavriliu” Pașcani 

Inițiatorul proiectului de hotărâre - Primarul Municipiului Pașcani 

 

   Avizele comisiilor: 

 Comisia economică – aviz favorabil 

 Comisia juridică – aviz favorabil 

 Comisia învățământ – aviz favorabil 
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Domnul Eduard-Cătălin, președinte de ședință, întreabă dacă sunt discuții. Nefiind 

discuții, supune la vot proiectul de hotărâre. Întreabă cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 

  Pentru: 18 

           Împotrivă: 0 

           Abțineri: 0  

           Domnul Agafiței Bogdan-Gabriel, consilier local, nu a votat acest proiect de hotărâre, 

deoarece nu era prezent în sala de ședințe a Consiliului Local.  

Nr. 

Crt. 

Nume si prenume Vot 

Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. AGAFIȚEI BOGDAN-GABRIEL  - - - 

2. CONACHE EDUARD-CĂTĂLIN X   

3. CONSTANTINESCU PETRONICA X   

4. DEDIU MIHAI  X   

5. GRIGORIU MIHAI-GABRIEL X   

6. MACOVEI VLAD - ANDREI X   

7. NEDELCU GABRIELA  X   

8. NEMȚANU ALEXANDRU X   

9. OLARIU COSTEL-SORIN  X   

10. PANTAZI DUMITRU X   

11. PERȚU LILIANA  X   

12. PINTILIE CIPRIAN X   

13. PLEȘCAN MONICA-VASILICA  X   

14. PRODAN IONUȚ-MIHAI X   

15. RĂȚOI CRISTIAN X   

16. SPIRIDON MIHAELA-IULIA  X   

17. STAMATIN COSTEL X   

18. URSU DUMITRU - LEONARD X   

19. VÎRLAN MIHAI X   

Proiectul a fost aprobat. Se trece la punctul nr. 7 de pe ordinea de zi. 

 

 

7. PROIECT DE HOTĂRÂRE privind modificarea și completarea Hotărârii 

Consiliului Local nr. 245 din data de 28.12.2023 privind aprobarea organizării rețelei 

școlare de învățământ preuniversitar de stat și particular de pe raza Municipiului Pașcani 

și aprobarea de denumire pentru unitățile de învățământ de stat și particular în anul 

școlar 2024 - 2025 

Inițiatorul proiectului de hotărâre - Primarul municipiului Pașcani 

 

   Avizele comisiilor: 

 Comisia economică – aviz favorabil 

 Comisia juridică – aviz favorabil 

 Comisia învățământ – aviz favorabil 

 

Domnul Eduard-Cătălin, președinte de ședință, întreabă dacă sunt discuții. Nefiind 

discuții, supune la vot proiectul de hotărâre. Întreabă cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 

  Pentru: 18 

           Împotrivă: 0 

           Abțineri: 0  
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           Domnul Agafiței Bogdan-Gabriel, consilier local, nu a votat acest proiect de hotărâre, 

deoarece nu era prezent în sala de ședințe a Consiliului Local.  

 

Nr. 

Crt. 

Nume si prenume Vot 

Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. AGAFIȚEI BOGDAN-GABRIEL  - - - 

2. CONACHE EDUARD-CĂTĂLIN X   

3. CONSTANTINESCU PETRONICA X   

4. DEDIU MIHAI  X   

5. GRIGORIU MIHAI-GABRIEL X   

6. MACOVEI VLAD - ANDREI X   

7. NEDELCU GABRIELA  X   

8. NEMȚANU ALEXANDRU X   

9. OLARIU COSTEL-SORIN  X   

10. PANTAZI DUMITRU X   

11. PERȚU LILIANA  X   

12. PINTILIE CIPRIAN X   

13. PLEȘCAN MONICA-VASILICA  X   

14. PRODAN IONUȚ-MIHAI X   

15. RĂȚOI CRISTIAN X   

16. SPIRIDON MIHAELA-IULIA  X   

17. STAMATIN COSTEL X   

18. URSU DUMITRU - LEONARD X   

19. VÎRLAN MIHAI X   

Proiectul a fost aprobat. Se trece la punctul nr.  8  de pe ordinea de zi. 

 

Domnul Eduard-Cătălin, președinte de ședință, precizează că domnul Agafiței 

Bogdan-Gabriel a revenit în ședința ordinară a Consiliului Local, ora 13:41. 

  

8. PROIECT DE HOTĂRÂRE  privind aprobarea închirierii prin atribuire directă 

către societatea comercială Cristal Lact S.R.L., cu sediul social pe teritoriul Municipiului 

Pașcani, pentru o perioadă de 10 ani, a pășunii în suprafață de 25.000 mp, proprietate 

privată a Municipiului Pașcani, aflată în administrarea Consiliului Local al Municipiului 

Pașcani, situată în extravilanul Municipiului Pașcani, Tarlaua 16, Parcela 468, identificată 

cu număr de inventar 783, respectiv număr cadastral 65037, având o valoare de inventar 

de 30.740 lei 

Inițiatorul proiectului de hotărâre - Primarul Municipiului Pașcani 

 

   Avizele comisiilor: 

 Comisia economică – aviz favorabil 

 Comisia juridică – aviz favorabil  

            Comisia urbanism – aviz favorabil 

 

Domnul Eduard-Cătălin, președinte de ședință, dă cuvântul domnului Dediu Mihai, 

consilier local. Dumnealui întreabă dacă costurile de închiriere sunt pentru o perioadă de 10 

ani, respectiv dacă în contract este prevăzut faptul că acestea pot fi reactualizate.  

Domnul Pintilie Marius-Nicolae, Primar al Municipiului Pașcani, menționează că 

acestora li se aplică același regim care se aplică tuturor tarifelor.  
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Domnul Ursu Dumitru-Leonard, consilier local, întreabă dacă acesta este singurul 

solicitant.  

Domnul Pintilie Marius-Nicolae, Primar al Municipiului Pașcani, răspunde că din câte 

știe dumnealui acesta este singurul solicitant. 

Doamna Nedelcu Gabriela, consilier local, întreabă unde este situat cu exactitate terenu, 

deoarece din schița atașată nu se înțelege clar.  

Domnul Pintilie Marius-Nicolae, Primar al Municipiului Pașcani, răspunde că acesta 

este  situat exact în spatele Școlii Gimnaziale Speciale Pașcani.  

Doamna Nedelcu Gabriela, consilier local, precizează că există un locuitor din zona 

respectivă care reclamă că are o carte funciară pe o bucată din respectiva suprafață de teren. 

Dumneaei specifică faptul că și Școala Gimnazială Specială are o suprafață de teren mult mai  

mare, iar partea îngrădită este mult mai mică. Dumneaei întreabă dacă există suprapuneri de 

cărți funciare.  

Domnul Pintilie Marius-Nicolae, Primar al Municipiului Pașcani, întreabă dacă dumneaei 

are carte funciară pe modelul nou.  

Doamna Nedelcu Gabriela, consilier local, răspunde că da. 

Domnul Pintilie Marius-Nicolae, Primar al Municipiului Pașcani, precizează că două cărți 

funciare pe model nou nu se pot suprapune, doar pe model vechi, deoarece acestea presupun 

recunoașterea dreptului de proprietate cu poziționare incertă. Dumnealui menționează că a fost 

contactat de acel cetățean și i-a răspuns că unitatea administrativ-teritorială îi stă la dispoziție 

pentru a lămuri lucrurile, recomandându-i să își facă carte funciară pentru a observa dacă se 

suprapun bucățile de teren. Dumnealui specifică faptul că dacă acest cetățean va primi o 

negație de la OCPI, conform căreia nu poate intabula din cauza faptului că Municipiul Pașcani 

a intabulat deja,  trebuie să vină la primărie pentru a fi analizată situația.  

Domnul Eduard-Cătălin, președinte de ședință, întreabă dacă mai sunt discuții. Nefiind 

alte discuții, supune la vot proiectul de hotărâre. Întreabă cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 

  Pentru: 19 

           Împotrivă: 0 

           Abțineri: 0   

Nr. 

Crt. 

Nume si prenume Vot 

Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. AGAFIȚEI BOGDAN-GABRIEL  X   

2. CONACHE EDUARD-CĂTĂLIN X   

3. CONSTANTINESCU PETRONICA X   

4. DEDIU MIHAI  X   

5. GRIGORIU MIHAI-GABRIEL X   

6. MACOVEI VLAD - ANDREI X   

7. NEDELCU GABRIELA  X   

8. NEMȚANU ALEXANDRU X   

9. OLARIU COSTEL-SORIN  X   

10. PANTAZI DUMITRU X   

11. PERȚU LILIANA  X   

12. PINTILIE CIPRIAN X   

13. PLEȘCAN MONICA-VASILICA  X   

14. PRODAN IONUȚ-MIHAI X   

15. RĂȚOI CRISTIAN X   

16. SPIRIDON MIHAELA-IULIA  X   

17. STAMATIN COSTEL X   
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18. URSU DUMITRU - LEONARD X   

19. VÎRLAN MIHAI X   

Proiectul a fost aprobat. Se trece la punctul nr.  9  de pe ordinea de 

 

9. PROIECT DE HOTĂRÂRE privind aprobarea Regulamentului pentru stabilirea 

condițiilor de exercitare a dreptului de acces pe proprietățile Municipiului Pașcani în 

vederea instalării, întreținerii, înlocuirii sau mutării rețelelor de comunicație electronice 

sau a elementelor de infrastructură necesară susținerii acestora, a modului de utilizare 

partajată a elementelor de infrastructură, precum și măsurile privind construirea de rețele 

noi de comunicație electronice și a listei tarifelor percepute pentru exercitarea dreptului 

de acces pe, în sau sub imobilele proprietate publică/ privată a Municipiului Pașcani 

Inițiatorul proiectului de hotărâre - Primarul Municipiului Pașcani 

 

   Avizele comisiilor: 

 Comisia economică – aviz favorabil 

 Comisia juridică – aviz favorabil 

   Comisia urbanism – aviz favorabil 

 Comisia învățământ – aviz favorabil 

 

Domnul Eduard-Cătălin, președinte de ședință, dă cuvântul domnului Olariu Costel-

Sorin, cosilier local. Dumnealui opiniază că prin acest Regulament se creează discriminare. 

Acesta precizează că  dorește să pună în paralelă proiectul de hotărâre numărul 9 cu proiectul 

de hotărâre numărul 24, și anume agenții economici care prestează servicii  pentru rețeaua de 

internet, televiziune etc. și cei care prestează servicii pentru energia electrică. Domnul consilier 

local precizează că nu înțelege de ce pe proprietatea Municipiului Pașcani unii primesc terenul 

cu titlu și folosință gratuită, iar alții trebuie să plătească. Dumnealui menționează că, mai mult 

decât atât, cei care se ocupă de internet și telefonie mobilă trebuie să facă infrastructură pentru 

municipalitate. Dumnealui menționează că dacă operatorii de internet și telefonie mobilă aveau 

relație cu cine trebuie ar fi primit gratuit terenul.  

Domnul Eduard-Cătălin, președinte de ședință, dă cuvântul domnului Pintile Marius-

Nicolae, Primar al Municipiului Pașcani. Dumnealui precizează că sunt legislații separate, 

impuse de statul român. Totodată, dumnealui menționează că pentru serviciile de apă, gaz, 

canalizare accesul este gratuit, proiectul a fost pus pe ordinea de zi, deoarece este nevoie de 

acordul proprietarilor pentru ca operatorii să poată interveni pe proprietatea publică în vederea 

efectuării investițiilor necesare. În același timp, dumnealui opiniază că acest Regulament este 

așteptat de mult timp, deoarece nu se mai poate ca toți stâlpii să fie plini de multe cabluri,  a 

căror apartenență  nu pot fi identificată, necunoscându-se cum s-au montat și dacă mai sunt 

sau nu funcționale. Domnul Primar al Municipiului Pașcani menționează că stâlpii sunt 

proprietate publică, de aceea, este normal să fie încasate tarife. În acest sens, dumnealui 

precizează că acești bani vor fi folosiți pentru a creea altă infrastructură pentru aceste 

telecomunicații, care va conduce la stabilirea unei ordini. Dumnealui reliefează că operatorii în 

cauză vor trebui să respecte acest Regulament, iar în perioada următoare vor trebui să 

inventarieze toate cablurile funcționale, pe cele nefuncționale dându-le jos, vor trebui să le 

marcheze, respectiv vor trebui să trimită către unitatea administrativ-teritorială schițe și în format 

digital.  
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Domnul Olariu Sorin-Costel,  consilier local, precizează că domnul Primar al Municipiului 

Pașcani a menționat că cei de la Delgaz Grid au primit stâlpii gratuit și închiriază operatorilor, 

iar municipalitatea stă pasibilă.  

Doamna Nedelcu Gabriela, consilier local, întreabă dacă există un termen care va fi dat 

operatorilor economici.  

Domnul Pintilie Marius-Nicolae, Primar al Municipiului Pașcani, răspunde că este 

prevăzut un termen de 120 de zile. 

Doamna Nedelcu Gabriela, consilier local, întreabă dacă acest termen este realizabil. 

Domnul Pintilie Marius-Nicolae, Primar al Municipiului Pașcani, răspunde că din 

perspectiva dumnealui acest termen este realizabil, deoarece aceștia știu ce funcționează și ce 

nu, iar punerea unor etichete pe cablur nu este un proces complicat. 

Doamna Nedelcu Gabriela, consilier local, precizează că pentru unii operatori economici 

acest termen nu este suficient pentru a se conforma acestui Regulament. Dumneaei 

menționează că imediat urmează anexa cu amenzile, fapt pentru care precizează că nu îți 

dorește să se ajungă într-un astfel de  sistem, deoarece nu consideră că fiecare operator va 

reuși să își mute toate firele de telecomunicații.   

Domnul Pintilie Marius-Nicolae, Primar al Municipiului Pașcani, menționează că s-a 

discutat despre mutat, ci despre identificarea cablurilor, etichetarea și scoaterea cablurilor 

nefuncționale, iar ulterior să transmită unității administrativ-teritoriale schițe  în format electronic 

care vor fi încărcate, fapt care va facilita identificarea cu exactitate rețelelor. Dumnealui 

precizează că nu există intenția de a da amenzi sau de a înrerupe internetul.  

Domnul Olariu Sorin-Costel,  consilier local, opiniază că administrația locală a pierdut 

oportunitatea de a creea aceste rețele.  

Domnul Pintilie Marius-Nicolae, Primar al Municipiului Pașcani, precizează că nu știe la 

ce se referă domnul consilier local,  dar menționează că nu se pot introduce cablurile de internet 

odată cu săparea pentru apă și canal. 

Domnul Olariu Sorin-Costel,  consilier local, specifică faptul că se putea lucra în paralel. 

Domnul Pintilie Marius-Nicolae, Primar al Municipiului Pașcani, precizează că trebuie 

autorizație de construcție, trebuie aviz etc.   

Domnul Olariu Sorin-Costel,  consilier local, afirmă că acestea nu erau o problemă.  

Domnul Pintilie Marius-Nicolae, Primar al Municipiului Pașcani, menționează că în 

momentul efectuării lucrărilor pentru iluminatul public a chemat operatorii de cablu din Municipiul 

Pașcani  și le-a precizat că, dacă vor, unitatea administrativ- teritorială îi ajută cu toate actele 

pentru a face canalizație destinată infrastructura lor, odată cu lucrările de la iluminatul public, 

dar aceștia, din diverse motive, nu au realizat aceste lucrări.  

Se vorbește concomitent.  

Doamna Nedelcu Gabriela, consilier local, precizează că administrația liberală se bucură 

de șantiere pentru că au avut proiecte lăsate de la administrația anterioară. Dumneaei 

precizează că  nu trebuie să li se ceară agenților economici să facă investiții pe domeniul public, 

ci Primarul Municipiului Pașcani ar fi trebuit să vină cu un proiect pentru aceste situații.   

Domnul Pintilie Marius-Nicolae, Primar al Municipiului Pașcani, răspunde că dumnealui 

trebuia să facă tot ceea ce fosta administrație locală nu a făcut.  

Domnul Eduard-Cătălin, președinte de ședință, întreabă dacă mai sunt discuții. Nefiind 

alte discuții, supune la vot proiectul de hotărâre. Întreabă cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 

  Pentru: 17 

           Împotrivă:  2 (1 vot împotrivă, 1 vot abținere) 
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Nr. 

Crt. 

Nume si prenume Vot 

Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. AGAFIȚEI BOGDAN-GABRIEL  X   

2. CONACHE EDUARD-CĂTĂLIN X   

3. CONSTANTINESCU PETRONICA X   

4. DEDIU MIHAI  
 

 X 

5. GRIGORIU MIHAI-GABRIEL X   

6. MACOVEI VLAD - ANDREI X   

7. NEDELCU GABRIELA  X   

8. NEMȚANU ALEXANDRU X   

9. OLARIU COSTEL-SORIN  
 

        X  

10. PANTAZI DUMITRU X   

11. PERȚU LILIANA  X   

12. PINTILIE CIPRIAN X   

13. PLEȘCAN MONICA-VASILICA  X   

14. PRODAN IONUȚ-MIHAI X   

15. RĂȚOI CRISTIAN X   

16. SPIRIDON MIHAELA-IULIA  X   

17. STAMATIN COSTEL X   

18. URSU DUMITRU - LEONARD X   

19. VÎRLAN MIHAI X   

Proiectul a fost aprobat. Se trece la punctul nr.  10  de pe ordinea de zi: 

 

10. PROIECT DE HOTĂRÂRE privind stabilirea listei solicitanților care au acces la 

locuințe și a listei de priorități în vederea soluționării cererilor pentru repartizarea 

locuințelor construite de Agenția Națională pentru Locuințe în Municipiul Pașcani 

Inițiatorul proiectului de hotărâre - Primarul Municipiului Pașcani 

 

   Avizele comisiilor: 

 Comisia economică – aviz favorabil 

 Comisia juridică – aviz favorabil 

   Comisia urbanism – aviz favorabil 

 Comisia învățământ – aviz favorabil 

 

Domnul Eduard-Cătălin, președinte de ședință, întreabă dacă sunt discuții. Nefiind 

discuții, supune la vot proiectul de hotărâre. Întreabă cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 

  Pentru: 19 

           Împotrivă: 0 

           Abțineri: 0   

Nr. 

Crt. 

Nume si prenume Vot 

Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. AGAFIȚEI BOGDAN-GABRIEL  X   

2. CONACHE EDUARD-CĂTĂLIN X   

3. CONSTANTINESCU PETRONICA X   

4. DEDIU MIHAI  X   

5. GRIGORIU MIHAI-GABRIEL X   

6. MACOVEI VLAD - ANDREI X   

7. NEDELCU GABRIELA  X   

8. NEMȚANU ALEXANDRU X   
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9. OLARIU COSTEL-SORIN  X   

10. PANTAZI DUMITRU X   

11. PERȚU LILIANA  X   

12. PINTILIE CIPRIAN X   

13. PLEȘCAN MONICA-VASILICA  X   

14. PRODAN IONUȚ-MIHAI X   

15. RĂȚOI CRISTIAN X   

16. SPIRIDON MIHAELA-IULIA  X   

17. STAMATIN COSTEL X   

18. URSU DUMITRU - LEONARD X   

19. VÎRLAN MIHAI X   

Proiectul a fost aprobat. Se trece la punctul nr.  11  de pe ordinea de zi: 

 

11. PROIECT DE HOTĂRÂRE privind aprobarea încetării prin reziliere a 

contractului de concesiune nr. 7 din 30.06.1998, înregistrat la Primăria Pașcani cu 

numărul 8500 din 28.10.1998, încheiat în baza Hotărârii Consiliului Local Pașcani nr. 30 

din 30.04.1998 

Inițiatorul proiectului de hotărâre - Primarul Municipiului Pașcani 

 

   Avizele comisiilor: 

 Comisia economică – aviz favorabil 

 Comisia juridică – aviz favorabil 

   Comisia urbanism – aviz favorabil 

  

Domnul Eduard-Cătălin, președinte de ședință, întreabă dacă sunt discuții. Nefiind 

discuții, supune la vot proiectul de hotărâre. Întreabă cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 

  Pentru: 19 

           Împotrivă: 0 

           Abțineri: 0   

Nr. 

Crt. 

Nume si prenume Vot 

Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. AGAFIȚEI BOGDAN-GABRIEL  X   

2. CONACHE EDUARD-CĂTĂLIN X   

3. CONSTANTINESCU PETRONICA X   

4. DEDIU MIHAI  X   

5. GRIGORIU MIHAI-GABRIEL X   

6. MACOVEI VLAD - ANDREI X   

7. NEDELCU GABRIELA  X   

8. NEMȚANU ALEXANDRU X   

9. OLARIU COSTEL-SORIN  X   

10. PANTAZI DUMITRU X   

11. PERȚU LILIANA  X   

12. PINTILIE CIPRIAN X   

13. PLEȘCAN MONICA-VASILICA  X   

14. PRODAN IONUȚ-MIHAI X   

15. RĂȚOI CRISTIAN X   

16. SPIRIDON MIHAELA-IULIA  X   

17. STAMATIN COSTEL X   

18. URSU DUMITRU - LEONARD X   

19. VÎRLAN MIHAI X   
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12. PROIECT DE HOTĂRÂRE privind aprobarea inventarului terenurilor din 

proprietatea privată a municipiului Pașcani ce urmează a fi atribuite, la cerere, tinerilor 

pentru construirea de locuințe proprietate personală, în condițiile Legii 15/2003, 

republicată, cu modificările și completările ulterioare 

 

Inițiatorul proiectului de hotărâre - Primarul Municipiului Pașcani 

 

   Avizele comisiilor: 

 Comisia economică – aviz favorabil 

 Comisia juridică – aviz favorabil 

   Comisia urbanism – aviz favorabil 

  

Domnul Eduard-Cătălin, președinte de ședință, întreabă dacă sunt discuții. Nefiind 

discuții, supune la vot proiectul de hotărâre. Întreabă cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 

  Pentru: 19 

           Împotrivă: 0 

           Abțineri: 0   

Nr. 

Crt. 

Nume si prenume Vot 

Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. AGAFIȚEI BOGDAN-GABRIEL  X   

2. CONACHE EDUARD-CĂTĂLIN X   

3. CONSTANTINESCU PETRONICA X   

4. DEDIU MIHAI  X   

5. GRIGORIU MIHAI-GABRIEL X   

6. MACOVEI VLAD - ANDREI X   

7. NEDELCU GABRIELA  X   

8. NEMȚANU ALEXANDRU X   

9. OLARIU COSTEL-SORIN  X   

10. PANTAZI DUMITRU X   

11. PERȚU LILIANA  X   

12. PINTILIE CIPRIAN X   

13. PLEȘCAN MONICA-VASILICA  X   

14. PRODAN IONUȚ-MIHAI X   

15. RĂȚOI CRISTIAN X   

16. SPIRIDON MIHAELA-IULIA  X   

17. STAMATIN COSTEL X   

18. URSU DUMITRU - LEONARD X   

19. VÎRLAN MIHAI X   

Proiectul a fost aprobat. Se trece la punctul nr.  13   de pe ordinea de zi: 
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13. PROIECT DE HOTĂRÂRE privind modificarea și completarea Anexei nr. 1 și 

Anexei nr. 2 la Hotărârea Consiliului Local al Municipiului Pașcani nr. 31/12.02.2024 

privind relocarea agenților economici care dețin contracte de închiriere, în termen, de pe 

terenurile, proprietatea publică a Municipiului Pașcani, situate în Piața Vale, strada 

Ceferiștilor, numărul 4, evidențiate în planul de amplasament prevăzut în Anexa nr. 1, pe 

perioada execuției lucrărilor privind realizarea obiectivului de investiții „Reamenajare 

Piață, strada Ceferiștilor, nr. 4, în Municipiul Pașcani, județul Iași”, pe terenurile, 

proprietatea publică a Municipiului Pașcani, situate în Piața Vale, strada Ceferiștilor, 

numărul 4, evidențiate în planul de amplasament prevăzut în Anexa nr. 2 

Inițiatorul proiectului de hotărâre - Primarul Municipiului Pașcani 

 

   Avizele comisiilor: 

 Comisia economică – aviz favorabil 

 Comisia juridică – aviz favorabil 

   Comisia urbanism – aviz favorabil 

 

Domnul Eduard-Cătălin, președinte de ședință, dă cuvântul doamnei Nedelcu 

Gabriela, consilier local. Dumneaei precizează că se bucură de faptul că agenții economici 

au fost mutați cu dimensiunea chioșcurilor pe care le aveau. Totodată, doamna consilier local 

întreabă în ce stadiu se află documentația trimisă către Minister, deoarece celorlalți agenți 

economici li s-a promis că se va găsi o soluție pentru a-și putea continua activitatea economică, 

dacă a fost făcută dezmembrarea și dacă documentația a fost trimisă la Minister.  

Domnul Pintilie Marius-Nicolae, Primar al Municipiului Pașcani, răspunde că unitatea 

administrativ-teritorială a primit o negație de la Minister, deoarece trebuie să se separe lucrurile. 

Dumnealui precizează că dezmembrarea nu se poate face fară Hotărârea Consiliului Local. În 

acest sens, domnul Primar al Municipiului Pașcani menționează că în perioada următoare va fi 

prezentat Consiliului Local un proiect de hotărâre, cu o propunere pentru dezmembrare, care 

va fi trimisă alături de restul documentației către Minister.  

Doamna Nedelcu Gabriela, consilier local, precizează că în cadrul unei ședințe 

anterioare a Consiliului Local domnul Primar al Municipiului Pașcani a promis că se va ocupa 

repede de dezmembrare, dar a trecu aproape o lună de zile fără să se întâmple ceva în acest 

sens.  

Domnul Pintilie Marius-Nicolae, Primar al Municipiului Pașcani, precizează că  singura 

promisiune pe care dumnealui a făcut-o a fost să găsească soluții, acolo unde este posibil, 

astfel încât oamenii să își continue activitatea. Dumnealui specifică faptul că, în prezent, toată 

activitatea pentru cei care au fost relocați este continuată. Acesta menționează că există o 

singură situație, cea a chioșcului numărul 53, care la primele măsurători trebuia să rămână în 

fața halei centrale, apoi să se mute cu toți ceilalți care sunt lângă gardul de pe Strada 

Ceferiștilor, iar acum a solicitat să se mute și el cu toți agenții relocați conform Hotărârării 

Consiliului Local anterioare. Dumnealui specifică că până se va ajunge în etapa a doua de 

etapizare mai sunt multe luni, iar demersurile necesare se vor face în perioada următoare. 

Domnul Primar al Municipiulu Pașcani precizează că nu a promis dummnealui că va rezolva 

problema într-o lună de zile.  

Doamna Nedelcu Gabriela, consilier local, menționează că era vorba despre agenții 

economici din module, cărora le-a fost suspendat contractul.  
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Domnul Pintilie Marius-Nicolae, Primar al Municipiului Pașcani, precizează că 

niciodatînu s-a discutat că de la modul se pot muta agenții economici pe un teren în vederea 

desfășurării activităților economice. Dumnealui reliefează că de aceea le-a fost suspendat 

contractul.  

Doamna Nedelcu Gabriela, consilier local, îi sugerează domnului Primar al Municipiului 

Pașcani să se uite pe înregistrare.  

Domnul Pintilie Marius-Nicolae, Primar al Municipiului Pașcani, precizează că  

dumnealui nu își poate asuma mutarea, printr-o Hotărâre a Consiliului Local, a unui modul, 

obținut prin licitație, pe un teren, deoarece obiectul licitației, pentru care s-a licitat, este diferit.    

Dumnealui menționează că mai există un rând de chioșcuri care trebuie mutate în etapa a doua.  

 Doamna Nedelcu Gabriela, consilier local, menționează că agenții economici din 

module au fost dezamăgiți, induși în eroare.  

Domnul Pintilie Marius-Nicolae, Primar al Municipiului Pașcani, precizează că a 

specificat întodeauna că pentru module singura soluție este suspendarea acestora, nu 

rezilierea, astfel încât după finalizarea reabilitărilor să se poată întoarce la module, iar pentru 

agenții economici se vor gi variante. Dumnealui menționează că pentru jumătate dintre agenții 

economici cu teren s-a găsit alternativă, iar pentru cealaltă jumătate se fac demersuri la Minister 

în vederea găsirii soluției.  

Domnul Pantazi Dumitru, consilier local, precizează că liderul din piața vale a venit cu 

sugestia ca cei care își doresc să își desfășoare activitatea în continuare să participe la licitație 

pentru suprafața de 3600 mp.  

Domnul Pintilie Marius-Nicolae, Primar al Municipiului Pașcani, reliefează că nimeni nu 

a confirmat că se poate face acest lucru.  

Domnul Pantazi Dumitru, consilier local, menționează că dacă un agent economic care 

are un modul dorește să participe la licitația pentru teren, nimeni nu îl poate împiedica să facă 

acest lucru.  

Domnul Pintilie Marius-Nicolae, Primar al Municipiului Pașcani, întreabă este oportun 

să fi scos la licitație acest teren, dacă   a cărui suprafață va fi micșorată, în condițiile în care, nu 

au fost ajutați ceilalți agenții economici care au teren.  

Domnul Pantazi Dumitru, consilier local, precizează că a fost aprobată o Hotărâre de 

Consiliu, iar în baza acesteia, doamna consilier local, Nedelcu Gabriela, a întrebat ce s-a mai 

făcut visavi de cei 3600mp. 

Domnul Rățoi Cristian, Viceprimarul Municipiului Pașcani, precizează că domnul Baciu 

a făcut doar o solicitare verbală, nu una scrisă.  

Domnul Prodan Ionuț-Mihai, întreabă dacă nici la domnul Primar al Municipiului Pașcani 

nu a ajuns o solicitare scrisă de închiriere a unui spațiu din hală. 

 Domnul Pintilie Marius-Nicolae, Primar al Municipiului Pașcani, răspunde că există o 

astfel de solicitare, dar dumnealui opiniză că în hală se vor începe amenajările în 6 luni de zile, 

deci toți agenții economici vor pleca din hală. Dumnealui precizează că cererea poate să aibă 

o săptămână sau două, dar din punct de vedere al oportunității, să se facă o licitație, a cărei 

procedură durează trei luni, iar peste 5-6 luni să le solicite plecarea din hală, va determina ca 

agenții economici să nu participe la licitație.  

Domnul Eduard-Cătălin, președinte de ședință, dă cuvântul domnului Prodan Ionuț-

Mihai, consilier local. Dumnealui precizează că a observat faptul că a fost balastat terenul dintre 

stadion și piață, în acest context, întreabă dacă unitatea administrativ- teritorială a făcut 

balstarea.  
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Domnul Pintilie Marius-Nicolae, Primar al Municipiului Pașcani, răspunde că da, 

unitatea administrativ-teritorială a făcut balastarea. 

Domnul Prodan Ionuț-Mihai, consilier local, întreabă în baza a  ce s-a făcut această 

balastare. 

Domnul Pintilie Marius-Nicolae, Primar al Municipiului Pașcani, precizează că acel teren 

este domeniu public, este proprietatea unității asministrativ-teritoriale.  

Domnul Prodan Ionuț-Mihai, consilier local, întreabă cu ce scop a fost balstată zona 

menționată anterior. 

Domnul Pintilie Marius-Nicolae, Primar al Municipiului Pașcani, răspunde că balastarea 

s-a realizat pentru a împiedica formarea de noroi.  

Domnul Prodan Ionuț-Mihai, consilier local, întreabă dacă unitatea administrativ-

teritorială are posibilitatea să închirieze temporar o anumită suprafață din acea zonă.  

Domnul Pintilie Marius-Nicolae, Primar al Municipiului Pașcani, răspunde că dreptul de 

administrare al acesteia aparține unității de învățământ, ca urmare a acestui fapt, doar această 

instituție poate efectua închiriei.  

Domnul Prodan Ionuț-Mihai, consilier local, întreabă dacă vor fi desfășurate activități 

economice în acea zonă.  

Domnul Pintilie Marius-Nicolae, Primar al Municipiului Pașcani, răspunde că în mod 

legal nu se pot desfășura activități economice. 

Domnul Prodan Ionuț-Mihai, consilier local, întreabă dacă se vor face și ilegalități. 

Domnul Pintilie Marius-Nicolae, Primar al Municipiului Pașcani, precizează că unitatea 

administrativ-teritorială nu va face activitate economică în zona menționată.  

Domnul Prodan Ionuț-Mihai, consilier local, întreabă dacă  va exista acordul unității 

administrativ-teritorială sau al administrației pieței să se desfășoare activitate economică în 

zona respectivă.  

Domnul Pintilie Marius-Nicolae, Primar al Municipiului Pașcani, consilier local, întreabă 

dacă domnul consilier local are o problemă personală cu această situație.  

Domnul Prodan Ionuț-Mihai, consilier local, răspunde că da, va constitui o problemă 

dacă are loc o ilegalitate.  

Domnul Ursu Dumitru-Leonard, consilier local, întreabă cum s-a rezolvat chestiunea 

legalității, deoarece dumnealui a enumerat trei texte de lege, dar s-a trecut peste ele. Dumnealui 

întreabă dacă s-a reușit sau nu să se găsească soluții pentru relocare.  

Domnul Pintilie Marius-Nicolae, Primar al Municipiului Pașcani, întreabă dacă a făcut 

dumnealor un proiect pentru găsirea unor soluții. 

Domnul Dediu Mihai, consilier local, menționează că agenți economici sunt relocați 

deoarece au făcut dumnealor un amendament pe această speță.  

Domnul Olariu Costel-Sorin, consilier local, întreabă cum este posibil ca în proiectul 31 

din 12.02.2024, să existe în anexa 2 a acestuia, o schiță, iar în proiectul actual o altă schiță, 

care conție chiosșuri, nu o cale de acces spre stadion. 

  Domnul Pintilie Marius-Nicolae, Primar al Municipiului Pașcani, precizează că nu a 

menționat nimeni că schița atașată proiectului de hotărâre este de la OCPI. Totodată, dumnealui 

îi sugerează domnului consilier local să analizeze schița numărul 1 de la acest proiect de 

hotărâre.  

Domnul Olariu Costel-Sorin, consilier local, specifică că pe schița nr. 2 de la proiect este 

diferită de cea a proiectului de hotărâre anterior.  
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Domnul Pintilie Marius-Nicolae, Primar al Municipiului Pașcani, precizează că pe pagina 

de mai sus este atașată o schiță mai veche, dar cea de-a doua conține mai multe detalii.  

Se vorbește concomitent.  

  

Domnul Eduard-Cătălin, președinte de ședință, întreabă dacă mai sunt discuții. Nefiind 

alte discuții, supune la vot proiectul de hotărâre. Întreabă cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 

  Pentru: 18 

           Împotrivă:  1 (1 vot abținere) 

  

Nr. 

Crt. 

Nume si prenume Vot 

Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. AGAFIȚEI BOGDAN-GABRIEL  X   

2. CONACHE EDUARD-CĂTĂLIN X   

3. CONSTANTINESCU PETRONICA X   

4. DEDIU MIHAI  X   

5. GRIGORIU MIHAI-GABRIEL X   

6. MACOVEI VLAD - ANDREI X   

7. NEDELCU GABRIELA  X   

8. NEMȚANU ALEXANDRU X   

9. OLARIU COSTEL-SORIN  X   

10. PANTAZI DUMITRU X   

11. PERȚU LILIANA  X   

12. PINTILIE CIPRIAN X   

13. PLEȘCAN MONICA-VASILICA  X   

14. PRODAN IONUȚ-MIHAI X   

15. RĂȚOI CRISTIAN X   

16. SPIRIDON MIHAELA-IULIA  X   

17. STAMATIN COSTEL X   

18. URSU DUMITRU - LEONARD 
 

 X 

19. VÎRLAN MIHAI X   

Proiectul a fost aprobat. Se trece la punctul nr.  14   de pe ordinea de zi: 

 

14. PROIECT DE HOTĂRÂRE privind aprobarea documentației tehnico – 

economice P.Th. și D.E. – Proiect Tehnic și Detalii de Execuție și a indicatorilor tehnico 

– economici pentru obiectivul de investiții: „Alimentare cu energie electrică a obiectivului 

Creșa nr. 1, strada Sportului, nr. 11, municipiul Pașcani, județul Iași” 

Inițiatorul proiectului de hotărâre - Primarul Municipiului Pașcani 

 

   Avizele comisiilor: 

 Comisia economică – aviz favorabil 

 Comisia juridică – aviz favorabil 

   Comisia urbanism – aviz favorabil 

  

Domnul Eduard-Cătălin, președinte de ședință, întreabă dacă sunt discuții. Nefiind 

discuții, supune la vot proiectul de hotărâre. Întreabă cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 

  Pentru: 19 

           Împotrivă: 0 

           Abțineri: 0   
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Nr. 

Crt. 

Nume si prenume Vot 

Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. AGAFIȚEI BOGDAN-GABRIEL  X   

2. CONACHE EDUARD-CĂTĂLIN X   

3. CONSTANTINESCU PETRONICA X   

4. DEDIU MIHAI  X   

5. GRIGORIU MIHAI-GABRIEL X   

6. MACOVEI VLAD - ANDREI X   

7. NEDELCU GABRIELA  X   

8. NEMȚANU ALEXANDRU X   

9. OLARIU COSTEL-SORIN  X   

10. PANTAZI DUMITRU X   

11. PERȚU LILIANA  X   

12. PINTILIE CIPRIAN X   

13. PLEȘCAN MONICA-VASILICA  X   

14. PRODAN IONUȚ-MIHAI X   

15. RĂȚOI CRISTIAN X   

16. SPIRIDON MIHAELA-IULIA  X   

17. STAMATIN COSTEL X   

18. URSU DUMITRU - LEONARD X   

19. VÎRLAN MIHAI X   

Proiectul a fost aprobat. Se trece la punctul nr.  15   de pe ordinea de zi: 

 

 

15. PROIECT DE HOTĂRÂRE privind aprobarea documentației tehnico – 

economice P.Th. și D.E. – Proiect Tehnic și Detalii de Execuție și a indicatorilor tehnico 

– economici pentru obiectivul de investiții: „Extindere conductă de distribuție gaze 

naturale, branșament și post reglare presiune redusă”, strada Aleea Castanilor, aferente 

imobilului situat pe strada Aleea Parcului, nr. 7, municipiul Pașcani, județul Iași – Palatul 

Cantacuzino - Pașcanu 

Inițiatorul proiectului de hotărâre - Primarul Municipiului Pașcani 

 

   Avizele comisiilor: 

 Comisia economică – aviz favorabil 

 Comisia juridică – aviz favorabil 

   Comisia urbanism – aviz favorabil 

  

 Domnul Pantazi Dumitru, consilier local, întreabă dacă este studiu de soluție sau 

urmează să se facă, respectiv unde va fi branșarea.  

Domnul Pintilie Marius-Nicolae, Primar al Municipiului Pașcani, răspunde că este studiu 

de soluție, iar branșarea va fi pe Aleea Parcului.  

Domnul Eduard-Cătălin, președinte de ședință, întreabă dacă mai sunt discuții. Nefiind 

alte discuții, supune la vot proiectul de hotărâre. Întreabă cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 

  Pentru: 19 

           Împotrivă: 0 

           Abțineri: 0   

Nr. 

Crt. 

Nume si prenume Vot 

Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. AGAFIȚEI BOGDAN-GABRIEL  X   
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2. CONACHE EDUARD-CĂTĂLIN X   

3. CONSTANTINESCU PETRONICA X   

4. DEDIU MIHAI  X   

5. GRIGORIU MIHAI-GABRIEL X   

6. MACOVEI VLAD - ANDREI X   

7. NEDELCU GABRIELA  X   

8. NEMȚANU ALEXANDRU X   

9. OLARIU COSTEL-SORIN  X   

10. PANTAZI DUMITRU X   

11. PERȚU LILIANA  X   

12. PINTILIE CIPRIAN X   

13. PLEȘCAN MONICA-VASILICA  X   

14. PRODAN IONUȚ-MIHAI X   

15. RĂȚOI CRISTIAN X   

16. SPIRIDON MIHAELA-IULIA  X   

17. STAMATIN COSTEL X   

18. URSU DUMITRU - LEONARD X   

19. VÎRLAN MIHAI X   

Proiectul a fost aprobat. Se trece la punctul nr.  16   de pe ordinea de zi: 

 

16. PROIECT DE HOTĂRÂRE privind actualizarea indicatorilor tehnico – 

economici pentru obiectivul de investiții: „Creșterea eficienței energetice – Grădinița nr. 

2, Creșa nr. 1, strada Sportului nr. 11, municipiul Pașcani, județul Iași 

Inițiatorul proiectului de hotărâre - Primarul Municipiului Pașcani 

 

   Avizele comisiilor: 

 Comisia economică – aviz favorabil 

 Comisia juridică – aviz favorabil 

   Comisia urbanism – aviz favorabil 

   Comisia învățământ – aviz favorabil 

 

Domnul Eduard-Cătălin, președinte de ședință, întreabă dacă mai sunt discuții. Nefiind 

alte discuții, supune la vot proiectul de hotărâre. Întreabă cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 

  Pentru: 18 

           Împotrivă: 1 (1 vot abținere) 

          

Nr. 

Crt. 

Nume si prenume Vot 

Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. AGAFIȚEI BOGDAN-GABRIEL  X   

2. CONACHE EDUARD-CĂTĂLIN X   

3. CONSTANTINESCU PETRONICA X   

4. DEDIU MIHAI  X   

5. GRIGORIU MIHAI-GABRIEL X   

6. MACOVEI VLAD - ANDREI X   

7. NEDELCU GABRIELA  X   

8. NEMȚANU ALEXANDRU X   

9. OLARIU COSTEL-SORIN  X   

10. PANTAZI DUMITRU X   

11. PERȚU LILIANA  X   

12. PINTILIE CIPRIAN X   
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13. PLEȘCAN MONICA-VASILICA  X   

14. PRODAN IONUȚ-MIHAI X   

15. RĂȚOI CRISTIAN X   

16. SPIRIDON MIHAELA-IULIA  X   

17. STAMATIN COSTEL X   

18. URSU DUMITRU - LEONARD X   

19. VÎRLAN MIHAI X   

Proiectul a fost aprobat. Se trece la punctul nr.  17   de pe ordinea de zi: 

 

17. PROIECT DE HOTĂRÂRE privind aprobarea Actului Adițional pentru 

completarea și actualizarea Statutului Asociației Serviciilor de Apă Canal Iași 

Inițiatorul proiectului de hotărâre - Primarul Municipiului Pașcani 

 

   Avizele comisiilor: 

 Comisia economică – aviz favorabil 

 Comisia juridică – aviz favorabil 

   Comisia urbanism – aviz favorabil 

 

Domnul Eduard-Cătălin, președinte de ședință, întreabă dacă sunt discuții. Nefiind 

discuții, supune la vot proiectul de hotărâre. Întreabă cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 

  Pentru: 19 

           Împotrivă: 0 

           Abțineri: 0   

Nr. 

Crt. 

Nume si prenume Vot 

Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. AGAFIȚEI BOGDAN-GABRIEL  X   

2. CONACHE EDUARD-CĂTĂLIN X   

3. CONSTANTINESCU PETRONICA X   

4. DEDIU MIHAI  X   

5. GRIGORIU MIHAI-GABRIEL X   

6. MACOVEI VLAD - ANDREI X   

7. NEDELCU GABRIELA  X   

8. NEMȚANU ALEXANDRU X   

9. OLARIU COSTEL-SORIN  X   

10. PANTAZI DUMITRU X   

11. PERȚU LILIANA  X   

12. PINTILIE CIPRIAN X   

13. PLEȘCAN MONICA-VASILICA  X   

14. PRODAN IONUȚ-MIHAI X   

15. RĂȚOI CRISTIAN X   

16. SPIRIDON MIHAELA-IULIA  X   

17. STAMATIN COSTEL X   

18. URSU DUMITRU - LEONARD X   

19. VÎRLAN MIHAI X   

Proiectul a fost aprobat. Se trece la punctul nr.  18  de pe ordinea de zi: 
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18. PROIECT DE HOTĂRÂRE privind aprobarea îndreptării erorii materiale din 

cuprinsul Hotărârii Consiliului Local al Municipiului Pașcani nr. 141 din data de 

24.08.2023 privind aprobarea proiectului și a cheluielilor legate de proiect PROIECT: 

„Investiții în soluții software și echipamente TIC de ultimă generație pentru Spitalul 

Municipal de Urgență Pașcani” PLANUL NAȚIONAL DE REDRESARE ȘI REZILIENȚĂ 

Pilonul II: Transformare Digitală COMPONENTA: 7 - Transformare Digitală Investiția: I3 - 

Realizarea sistemului de eHealth și telemedicină Investiția specifică: I3.3 - Investiții în 

sistemele informatice și în infrastructura digitală a unităților sanitare publice 

 

 Inițiatorul proiectului de hotărâre - Primarul Municipiului Pașcani 

 

   Avizele comisiilor: 

 Comisia economică – aviz favorabil 

 Comisia juridică – aviz favorabil 

 

Domnul Eduard-Cătălin, președinte de ședință, întreabă dacă sunt discuții. Nefiind 

discuții, supune la vot proiectul de hotărâre. Întreabă cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 

  Pentru: 19 

           Împotrivă: 0 

            Abțineri: 0 

Nr. 

Crt. 

Nume si prenume Vot 

Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. AGAFIȚEI BOGDAN-GABRIEL  X   

2. CONACHE EDUARD-CĂTĂLIN X   

3. CONSTANTINESCU PETRONICA X   

4. DEDIU MIHAI  X   

5. GRIGORIU MIHAI-GABRIEL X   

6. MACOVEI VLAD - ANDREI X   

7. NEDELCU GABRIELA  X   

8. NEMȚANU ALEXANDRU X   

9. OLARIU COSTEL-SORIN  X   

10. PANTAZI DUMITRU X   

11. PERȚU LILIANA  X   

12. PINTILIE CIPRIAN X   

13. PLEȘCAN MONICA-VASILICA  X   

14. PRODAN IONUȚ-MIHAI X   

15. RĂȚOI CRISTIAN X   

16. SPIRIDON MIHAELA-IULIA  X   

17. STAMATIN COSTEL X   

18. URSU DUMITRU - LEONARD X   

19. VÎRLAN MIHAI X   

Proiectul a fost aprobat. Se trece la punctul nr.  19  de pe ordinea de zi: 
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19. PROIECT DE HOTĂRÂRE privind aprobarea Programului anual al principalelor 

manifestări cultural – artistice și educative organizate la nivelul Municipiului Pașcani în 

anul 2024 

Inițiatorul proiectului de hotărâre - Viceprimarul Municipiului Pașcani 

 

  Avizele comisiilor: 

 Comisia economică – aviz favorabil 

 Comisia juridică – aviz favorabil 

   Comisia învățământ – aviz favorabil 

 

Domnul Eduard-Cătălin, președinte de ședință, dă cuvântul doamnei Nedelcu 

Gabriela, consilier local. Dumneaei precizează că și în ceilalți ani, când se votau manifestările 

culturale și artistice, semnala și sesiza faptul că unele activități, foarte importante pentru 

comunitate, au fost scoase din graficul activităților. Dumneaei menționează că se bucură de 

faptul că în acest an electoral se regăsesc aceste activități, deoarece acestea au fost planificate 

și proiectate astfel încât să fie premiați copiii care fac performanțe. Totodată, doamna consilier 

local precizează că speră  ca aceste activități să nu ai aibă tentă electorală, deoarece Gala 

Sportului și Gala Olimpicilor  nu au mai fost ținute din pandemie.  

Domnul Eduard-Cătălin, președinte de ședință, dă cuvântul doamnei Constantinecu 

Petronica, consilier local. Dumneaei menționează că aceste două gale au fost scoase din 

anul 2018.  

Doamna Nedelcu Gabriela, consilier local, precizează că aceste gale au fost scoase în 

pandemie.  

Doamna Constantinescu Petronica, consilier local, reliefează că pandemia a început 

în anul 2020.  

Domnul Eduard-Cătălin, președinte de ședință, întreabă dacă mai  sunt discuții. Nefiind 

alte discuții, supune la vot proiectul de hotărâre. Întreabă cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 

  Pentru: 18 

           Împotrivă: 1 (1 vot abținere) 

       

Nr. 

Crt. 

Nume si prenume Vot 

Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. AGAFIȚEI BOGDAN-GABRIEL  X   

2. CONACHE EDUARD-CĂTĂLIN X   

3. CONSTANTINESCU PETRONICA X   

4. DEDIU MIHAI  X   

5. GRIGORIU MIHAI-GABRIEL X   

6. MACOVEI VLAD - ANDREI X   

7. NEDELCU GABRIELA  X   

8. NEMȚANU ALEXANDRU X   

9. OLARIU COSTEL-SORIN  X   

10. PANTAZI DUMITRU X   

11. PERȚU LILIANA  X   

12. PINTILIE CIPRIAN X   

13. PLEȘCAN MONICA-VASILICA  X   

14. PRODAN IONUȚ-MIHAI X   

15. RĂȚOI CRISTIAN X   

16. SPIRIDON MIHAELA-IULIA  X   
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17. STAMATIN COSTEL X   

18. URSU DUMITRU - LEONARD 
 

 X 

19. VÎRLAN MIHAI X   

Proiectul a fost aprobat. Se trece la punctul nr.  20   de pe ordinea de zi: 

 

 

20. PROIECT DE HOTĂRÂRE privind aprobarea componenței Comisiei de 

organizare a manifestării ZILELE MUNICIPIULUI PAȘCANI, în perioada 5 – 7 iulie 2024 

 

Inițiatorul proiectului de hotărâre - Viceprimarul Municipiului Pașcani 

 

  Avizele comisiilor: 

 Comisia economică – aviz favorabil 

 Comisia juridică – aviz favorabil 

 

Domnul Eduard-Cătălin, președinte de ședință, dă cuvântul doamnei Nedelcu 

Gabriela, consilier local. Dumneaei  propune un amendament.  

Se vorbește concomitent.  

Doamna Nedelcu Gabriela, consilier local, precizează că propune, sub forma unui 

amendament, ca „în cadrul comisiei să rămână 17 membri,  introducându-se  încă două poziții 

pentru membri consilieri locali”. 

 Domnul Eduard-Cătălin, președinte de ședință, dă cuvântul domnului Ursu Dumitru-

Leonard, consilier local. Dumnealui întreabă de ce nu apare în această comisie și directorul de 

la CLP ECOSERV, deoarece în cadrul comisiei trebuie să fie membrii de la situații de urgență.  

Se vorbește concomitent. 

Domnul Conache Eduard-Cătălin, președinte de ședință, supune la vot amendamentul 

propus de doamna Nedelcu Gabriela, consilier local. Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri?  

  Pentru: 9 

           Împotrivă: 10 ( 10 voturi abținere) 

Nr. 

Crt. 

Nume si prenume Vot 

Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. AGAFIȚEI BOGDAN-GABRIEL  
 

 X 

2. CONACHE EDUARD-CĂTĂLIN 
 

 X 

3. CONSTANTINESCU PETRONICA 
 

 X 

4. DEDIU MIHAI  X   

5. GRIGORIU MIHAI-GABRIEL 
 

 X 

6. MACOVEI VLAD - ANDREI X   

7. NEDELCU GABRIELA  X   

8. NEMȚANU ALEXANDRU 
 

 X 

9. OLARIU COSTEL-SORIN  X   

10. PANTAZI DUMITRU X   

11. PERȚU LILIANA  X   

12. PINTILIE CIPRIAN X   

13. PLEȘCAN MONICA-VASILICA  
 

 X 

14. PRODAN IONUȚ-MIHAI X   

15. RĂȚOI CRISTIAN 
 

 X 

16. SPIRIDON MIHAELA-IULIA  
 

 X 

17. STAMATIN COSTEL 
 

 X 

18. URSU DUMITRU - LEONARD 
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19. VÎRLAN MIHAI X  X 

Amendamentul nu a fost aprobat.  

 

Doamna Nedelcu Gabriela, consilier local, menționează că dorește să facă încă un 

amendamnet. În acest sens, conținutul textual al acestuia este „se modifică anexa nr. 2, 

rămânând componența de 15 membri, cu trei consilieri locali, la care se adaugă pentru fiecare 

consilier local un supleant”. 

 

Domnul Conache Eduard-Cătălin, președinte de ședință, supune la vot amendamentul 

propus de doamna Nedelcu Gabriela, consilier local. Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri?  

 

  Pentru: 19 

           Împotrivă: 0 

           Abțineri: 0 

Nr. 

Crt. 

Nume si prenume Vot 

Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. AGAFIȚEI BOGDAN-GABRIEL  X   

2. CONACHE EDUARD-CĂTĂLIN X   

3. CONSTANTINESCU PETRONICA X   

4. DEDIU MIHAI  X   

5. GRIGORIU MIHAI-GABRIEL X   

6. MACOVEI VLAD - ANDREI X   

7. NEDELCU GABRIELA  X   

8. NEMȚANU ALEXANDRU X   

9. OLARIU COSTEL-SORIN  X   

10. PANTAZI DUMITRU X   

11. PERȚU LILIANA  X   

12. PINTILIE CIPRIAN X   

13. PLEȘCAN MONICA-VASILICA  X   

14. PRODAN IONUȚ-MIHAI X   

15. RĂȚOI CRISTIAN X   

16. SPIRIDON MIHAELA-IULIA  X   

17. STAMATIN COSTEL X   

18. URSU DUMITRU - LEONARD X   

19. VÎRLAN MIHAI X   

Amendamentul  a fost aprobat.  

 

Domnul Prodan Ionuț-Mihai, consilier local, propune din partea grupului politic PSP pe 

doamna Nedelcu Gabriela, consilier local, ca membru titular și pe domnul Macovei Andrei-Vlad, 

ca membru supleant.  

Doamna Constantinescu Petronica, consilier local, îi propune, din partea grupului 

politic PNL, ca membri titulari  pe domnul Conache Cătălin, consilier local și pe doamna Spiridon 

Mihaela Iulia, consilier local, iar ca membri supleanți o propune pe doamna Pleșcan Monica 

Vasilica, consilier local, respectiv pe dumneaei.  

Doamna Irina Jitaru, Secretar General al Municipiului Pașcani, precizează că din 

partea grupului politic PSD a fost propusă doamna Nedelcu Gabriela, consilier local, ca membru 

titular și  domnul Macovei Andrei-Vlad, ca membru supleant, iar din partea grupului politic PNL, 

ca membri titulari au fost propuși domnul Conache Cătălin, consilier local și doamna Spiridon 
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Mihaela Iulia, consilier local, ca membri supleanți aceștia le-au propus pe doamna Pleșcan 

Monica Vasilica, consilier local,  respectiv pe doamna Constantinescu Petronica, consilier local.    

Domnul Conache Eduard Cătălin, președinte de ședință, propune luarea unei pauze 

pentru redactarea buletinelor de vot.    

 Pauza ședinței a fost între 14:34-14:50. 

 Se reia ședința la 14:50. 

Doamna Irina Jitaru, Secretar General al Municipiului Pașcani, precizează că se va 

proceda la votul secret în ceea ce privește persoanele nominalizate pentru a face parte din 

comisie, specificând procedura de efectuare a votului. În acest sens, dumneaei menționează  

că se va scrie „DA” în dreptul persoanelor dorite pentru a face parte din componența Comisiei 

de organizare a manifestării „Zilele Municipiului Pașcani”, în perioada 5-7 iulie, iar la final se vor 

număra voturile.  

Doamna Irina Jitaru, Secretar General al Municipiului Pașcani, nominalizează, prin 

strigare, fiecare consilier local prezent la ședință, în ordine alfabetică, în vederea acordării 

buletinului de vot, pe care aceștia își exprimă opțiunile. 

După exercitarea votului secret, doamna  Jitaru Irina, Secretarul General al Municipiului 

Pașcani, împreună cu câte un reprezentant al fiecărui partid politic din cadrul Consiliului Local, 

numără voturile. 

După numărarea voturilor, doamna Jitaru Irina, Secretar General al Municipiului 

Pașcani, precizează că rezultatul este următorul: 

- doamna Nedelcu Gabriela, membru titular, domnul Macovei Vlad-Andrei, membru 

supleant – 15 voturi pentru 

- domnul Conache Eduard – Cătălin, membru titular, doamna Pleșcan Monica Vasilica, 

membru supleant – 12 voturi pentru 

- doamna Spiridon Mihaela Iulia, membru titular, doamna Constantinescu Petronica, 

membru supleant  – 13 voturi pentru 

    Domnul Eduard-Cătălin, președinte de ședință, supune la vot proiectul de hotărâre cu 

propunerile abrobate, respectiv cu amendamentul aprobat. Întreabă cine este pentru? 

Împotrivă? Abțineri? 

  Pentru: 19 

           Împotrivă: 0 

            Abțineri: 0 

Nr. 

Crt. 

Nume si prenume Vot 

Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. AGAFIȚEI BOGDAN-GABRIEL  X   

2. CONACHE EDUARD-CĂTĂLIN X   

3. CONSTANTINESCU PETRONICA X   

4. DEDIU MIHAI  X   

5. GRIGORIU MIHAI-GABRIEL X   

6. MACOVEI VLAD - ANDREI X   

7. NEDELCU GABRIELA  X   

8. NEMȚANU ALEXANDRU X   

9. OLARIU COSTEL-SORIN  X   

10. PANTAZI DUMITRU X   

11. PERȚU LILIANA  X   

12. PINTILIE CIPRIAN X   

13. PLEȘCAN MONICA-VASILICA  X   

14. PRODAN IONUȚ-MIHAI X   
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15. RĂȚOI CRISTIAN X   

16. SPIRIDON MIHAELA-IULIA  X   

17. STAMATIN COSTEL X   

18. URSU DUMITRU - LEONARD X   

19. VÎRLAN MIHAI X   

Proiectul a fost aprobat. Se trece la punctul nr.  21  de pe ordinea de zi: 

 

21. PROIECT DE HOTĂRÂRE privind aprobarea documentației tehnico – 

economice P.Th. și D.E. – Proiect Tehnic și Detalii de Execuție și a indicatorilor tehnico 

– economici pentru obiectivul de investiții: „Desființare clădiri seră, Corpurile C1, C2 și 

C7, situate pe terenul identificat cu numărul cadastral 64885”, str. Crinilor, nr. 92, 

municipiul Pașcani, județul Iași 

Inițiatorul proiectului de hotărâre - Viceprimarul Municipiului Pașcani 

 

   Avizele comisiilor: 

 Comisia economică – aviz favorabil 

 Comisia juridică – aviz favorabil 

   Comisia urbanism – aviz nefavorabil 

 

    Domnul Eduard-Cătălin, președinte de ședință, dă cuvântul domnului Prodan 

Ionuț-Mihai, consilier local. Dumnealui precizează că dorește să facă un amendament. În acest 

sens, conținutul textual al amendamentului este următorul: „se aprobă ca lucrările de desființare 

clădiri seră, Corpurile C1, C2, C2 și C7 să se efectueze în regie proprie prin intermediul 

Serviciului de Gospodărie Comunală și al Serviciului Seră și Administrare Spații Verzi. Această 

activitate urmând  a prinsă în programul anul de activități ale Serviciului de Gospodărie 

Comunală și ale Serviciului Seră și Administrare Spații Verzi.” 

 Doamna Petronica Constantinescu, consilier local, întreabă, în contextul 

amendamentului formulat de domnul consilier local, dacă cei de la Serviciul Seră și Administrare 

Spații Verzi pot realiza aceste lucrări, respectiv dacă este nevoie de un diriginte de șantier etc.  

Domnul Perțu Iulian, consilier în cadrul Serviciului Tehnic și Investiții, precizează că 
pentru execuția lucrărilor trebuie să se respecte documentația tehnică, care este prezentată în 
anexă, care trebuie avizată și care are autorizație de construire. Totodată, dumnealui 
menșionează că executantul lucrărilor trebuie să îndeplinească o serie de condiții, printre care 
și prezența un diriginte de șantier. Cu privire la documentația tehnică, dumnealui precizează că 
mai sunt câteva reglementări legale specifice care trebuie respectate, și anume Legea 15 
privitoare la calitatea în construcții și Legea 50 care presupune implicarea autorității de stat în 
construcții. Prin urmare, dumnealui menționează că pentru atribuirea lucrărilor trebuie avute în 
vedere atât reglementările precizate, cât și reglementările Legii nr. 98/2016 privind achizițiile 
publice.  

Se vorbește concomitent. 
Domnul Perțu Iulian, consilier în cadrul Serviciului Tehnic și Investiții, precizează că 

situația dată poate fi reglată ulterior, în măsura în care se pot achiziționa serviciile de care este 
nevoie. 

Se vorbește concomitent. 
Domnul Pantazi Dumitru, consilier local, întreabă dacă documentația se referă doar la 

demolare.  
Domnul Perțu Iulian, consilier în cadrul Serviciului Tehnic și Investiții, răspunde că da, 

documentația care trebuie aprobată se referă doar la demolare.  
Domnul Pantazi Dumitru, consilier local, precizează că, dacă pentru demolarea a trei 

tronsoane de seră, constucție din metal, sunt necesari peste 300.000 de lei, înseamnă că pentru 
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construirea unei sere sunt necesare sume de ordinul milioanelor de euro. Dumnealui 
menționează că nu este de acord cu acest lucru. Domnul consilier local menționează că într- o 
săptămână, patru meseriași de la Serviciul Gospodărie Gomunală ar putea demola fierul din 
zona indicate, nefiind nevoied de această sumă.  

Domnul Eduard-Cătălin, președinte de ședință, dă cuvântul domnului Macovei Vlad 
Andrei, consilier local. Dumnealui precizează că pentru nerespectarea regulilor privind 
demolarea clădirii,  Inspectoratul ar emite o sancțiune cu o amendă al cărui cuantum ar fi mai 
mic decât prețul propus în proiectul de hotărâre.  

Se vorbește concomitent.  
Domnul Eduard-Cătălin, președinte de ședință, dă cuvântul domnului Dediu Mihai, 

consilier local. Dumnealui precizează că administrația locală inventează din nou roata, așa cum  
procedat și cu sensul giratoriu, a cărui valoare este mare. Dumnealui menționează că este 
absurd să se afirme că pentru tăierea a câtorva țevi de la seră, de o înălțime de 2m, este 
necesară suma menționată.  

Domnul Eduard-Cătălin, președinte de ședință, dă cuvântul domnului Olariu Costel-
Sorin, consilier local. Dumnealui menționează că în Municipiul Pașcani s-a mai făcut demolări 
pentru care nu au mai fost necesare  toate aceste autorizații, printre care și un gard.  Dumnealui 
precizează că regia administrației locale este frumoasă.  

Domnul Eduard-Cătălin, președinte de ședință, dă cuvântul  doamnei Nedelcu 
Gabriela, consiler local. Dumneaei opiniază că valoarea acestui proiect este exagerat de mare 
și nejustificabilă. Totodată, dumneaei menționează că nu poate contesta o expertiză care 
constată  că muncitorii sunt puși în pericol. În același timp, doamna consilier local întreabă ce 
inteționează adminstrația locală să facă după ce se demolează aceste corpuri de seră. 

Domnul Rățoi Cristian, Viceprimarul Municipiului Pașcani, răspunde că exact pe 
locurile unde au fost demolările se vor construi sere noi.  

Doamna Nedelcu Gabriela, consilier local, precizează că regimul terenuli este spațiu 
verde, de aceea, pentru a construi ceva nou, cu fundație va trebui o autorizație de construcție. 
În acest sens, întreabă dacă se poate constru pe spațiul verde.  

Domnul Rățoi Cristian, Viceprimarul Municipiului Pașcani, răspunde că serele se 
înscriu în Registrul Spații Verzi.  

Se vorbește concomitent. 
Doamna Nedelcu Gabriela, consilier local, specifică faptul că întreabă acest lucru, 

deoarece nu îți dorește, ca ulterior, din imposibilitatea construirii unei sere, să fie edificată alt 
tip de construcție nejustificată.   

Domnul Rățoi Cristian, Viceprimarul Municipiului Pașcani, repetă că în locul serelor 
care se demolează, se vor fac noi sere. Totodată, dumnealui menționează că are intenția de a 
demara un proiect pentru ca mașina de udat, inclusiv celelalte utilaje și alte materiale care în 
prezent stau sub cerul liber să fie adăpostite într-un garaj, o magazie, iar pentru lucrători să se 
edifice la etaj o sală unde aceștia pot servi masa. În același timp, domnul Viceprimar al 
Municipiului Pașcani, precizează că nu a spus nimic despre realizarea unor locuințe, dar 
menționează că se pot face câteva camere, deoarce în anotimpul rece, din cauza ninsorilor 
abundente muncitorii nu pot veni la serviciu, fapt care împiedică efectuarea lucrărilor urgente 
de la seră.   

Doamna Nedelcu Gabriela, consilier local, precizează că i-ar fi plăcut ca, odată cu 

proiectul de desființare, să fie prezentat și un proiect de înființare, deoarece domnul Viceprimar 

al Municipiului Pașcani a menționat că va face sere, iar ulterior a specificat faptul că va edifica 

o clădire. Dumneaei întreabă dacă pe terenul cu regim de spațiu verde se va putea construi 

această clădire.  

Domnul Rățoi Cristian, Viceprimarul Municipiului Pașcani, răspunde că da. Dumnealui 

precizează că a discutat cu Agenția pentru Protecția Mediului. 

Se vorbește concomitent.  
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Domnul Rățoi Cristian, Viceprimarul Municipiului Pașcani, îi sugerează doamnei 

consilier local, Nedelcu Gabriela, să adresese întrebări domnului Perțu Iulian, în vederea  

obținerii clarificărilor necesare. Domnul Viceprimar al Municipiului Pașcani precizează că  prima 

dată va fi demolată sera, iar ulterior va fi demarat un proiect pentru construcția serei, respectiv 

un proiect pentru edificare sediu administrativ.  

Doamna Nedelcu Gabriela, consilier local, precizează că sera va fi demolată cu un preț 

mare, iar în locul său nu va fi construit nimic. Doamna consilier local menționează că nu este 

de acord cu acest proiect de hotărâre. 

Se vorbește concomitent.  

Domnul Perțu Iulian, consilier în cadrul Serviciului Tehnic și Investiții, specifică faptul 

că serele se încadrează în Registrul Spații Verzi, iar sectorul administrativ poate ocupa o parte 

din suprafața din terenul aferent serei.  

Domnul Rățoi Cristian, Viceprimarul Municipiului Pașcani, întreabă, în contextul 

acuzelor cu privire la demolarea gardului, dacă era mai bine să fie lăsată o sârmă ghimpată. 

Dumnealui precizează că are fotografii cu aspecul acestuia înainte și după efectuarea lucrărilor.  

Domnul Eduard-Cătălin, președinte de ședință, dă cuvântul domnului Macovei Vlad 

Andrei, consilier local. Dumnealui întreabă de ce nu este utilizat garajul din Strada Gării pentru 

a face  camerele necesare cazării muncitorilor.  

Domnul Rățoi Cristian, Viceprimarul Municipiului Pașcani, întreabă dacă domnul 

consilier local a observat că în zona respectivă sunt două tractoare, două remorci și alte utilaje 

care trebuie puse într-un garaj. Dumnealui precizează că acel spațiu este mic.  

Domnul Macovei Vlad-Andrei, specifică faptul că nu toate utilajele pe care le are 

unitatea administrativ-teritorială trebuie ținute la adăpost.  

Domnul Rățoi Cristian, Viceprimarul Municipiului Pașcani, precizează că, în mod 

normal, ar trebui ca aceste utilaje să fie adăpostite, deoarece trebuie să se evite deteriorarea.  

Domnul Eduard-Cătălin, președinte de ședință, dă cuvântul domnului Ursu Dumitru 

Leonard, consilier local. Dumnealui precizează că există un garaj care era destinat situațiilor 

de urgență, care este spațios și care ar trebui să intre în reabilitare. Domnul consilier local 

opiniază că spațiul menționat este suficient.  

Domnul Rățoi Cristian, Viceprimarul Municipiului Pașcani, menționează că acest garaj 

a fost propus anul trecut pentru reabilitare, dar nu s-a mai făcut. Dumnealui precizează că în 

acest garaj este un tractor.  

Domnul Ursu Dumitru Leonard, consilier local, precizează că dacă clădirile serei au 

fost acoperite cu sticlă, înseamnă că s-au autodemolat și nu mai costă nimic. În acest context,  

dumnealui specifică faptul că se poate face un proces-verbal de autodemolare, iar restul clădirii 

rămase în picioare nu constitue o problemă, deoarece nu se încalcă norma legală.   

Domnul Rățoi Cristian, Viceprimarul Municipiului Pașcani, îl  întreabă pe domnul Perțu 

Iulian, consilier în cadrul Serviciului Tehnic și Investiții, ce părere are despre propunerea 

domnului consilier local, Ursu Dumitru-Leonard.  

Domnul Perțu Iulian, consilier în cadrul Serviciului Tehnic și Investiții, precizează că nu 

trebuie să se discute despre acest aspect în ședința Consiliului Local.  

Domnul Eduard-Cătălin, președinte de ședință, precizează că membrii Consiliului 

Local sunt investiți cu aprobarea unor indicatori tehnico-economici, iar  cei responsabili să ducă 

la bun sfârșit lucrarea, vor alege modalitate potrivită.  

Se vorbește concomitent.  

Doamna Nedelcu Gabriela, consilier local, întreabă cât a costat acest proiect.  
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Domnul Perțu Iulian, consilier în cadrul Serviciului Tehnic și Investiții, răspunde că  a 

costat 9000 de lei.  

Domnul Ursu Dumitru Leonard, consilier local, precizează că acest proiect este făcut 

în birou și opiniază că acesta reprezintă o aberație.  

Domnul Eduard-Cătălin, președinte de ședință, dă cuvântul domnului Pantazi 

Dumitru, consilier local. Dumnealui precizează că pentru tăierea fierului vechi din două hale, 

prezentarea unor indiactori tehnico-economici cu o valoare de aproximativ 400.000 de lei, 

reliefează felul în care administrația locală gestionează banii publici. Dumnealui menționează 

că acești bani puteau fi utilizați pentru a acoperi alte nevoi ale Municipiului Pașcani.  

Se vorbește concomitent.  

Domnul Rățoi Cristian, Viceprimarul Municipiului Pașcani, precizează că serele așa au 

fost preluate de administrația locală. Dumnealui menționează că  suma prezentată în proiectul 

de hotărâre este maximală.  

Se vorbește concomitent.  

Domnul Pantazi Dumitru, consilier local, îl întreabă pe domnul Viceprimar al 

Municipiului Pașcani dacă ar fi de acord cu această sumă, în condițiile în care, ar fi prorietarul 

serelor.  

Domnul Rățoi Cristian, Viceprimarul Municipiului Pașcani, reliefează că a precizat în 

ședința pe comisie că această sumă este mare.  

Domnul Pantazi Dumitru, consilier local, specifică faptul că banii se vor cheltui.  

Doamna Nedelcu Gabriela, consilier local, precizează că deja s-au cheltuit bani inutili 

prin realizarea acestui proiect.  

Se vorbește concomitent. 

Domnul Eduard-Cătălin, președinte de ședință, precizează că este vorba despre o 

estimare, e un proiect necesar, deoarece este obligatoriu ca la solicitarea autorizației de 

construcție să existe un proiect. Dumnealui menționează că se antamează probleme care  nu 

au suport.  

Domnul Conache Eduard-Cătălin, președinte de ședință, supune la vot amendamentul 

propus de domnul Prodan Ionuț-Mihai, consilier local. Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri?  

  Pentru: 9 

           Împotrivă: 10 ( 10 voturi abținere) 

Nr. 

Crt. 

Nume si prenume Vot 

Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. AGAFIȚEI BOGDAN-GABRIEL  
 

 X 

2. CONACHE EDUARD-CĂTĂLIN 
 

 X 

3. CONSTANTINESCU PETRONICA 
 

 X 

4. DEDIU MIHAI  X   

5. GRIGORIU MIHAI-GABRIEL 
 

 X 

6. MACOVEI VLAD - ANDREI X   

7. NEDELCU GABRIELA  X   

8. NEMȚANU ALEXANDRU 
 

 X 

9. OLARIU COSTEL-SORIN  X   

10. PANTAZI DUMITRU X   

11. PERȚU LILIANA  X   

12. PINTILIE CIPRIAN X   

13. PLEȘCAN MONICA-VASILICA  
 

 X 

14. PRODAN IONUȚ-MIHAI X   

15. RĂȚOI CRISTIAN 
 

 X 



42 
*Sedința ordinară din 29 februarie 2024 este înregistrată audio - video.  

*Prezentul proces verbal reprezintă sinteza dezbaterilor care au avut loc în cadrul ședinței și modul în care și-a exprimat votul 

fiecare consilier local, conform art. 138 alin. (13) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ 

16. SPIRIDON MIHAELA-IULIA  
 

 X 

17. STAMATIN COSTEL 
 

 X 

18. URSU DUMITRU - LEONARD 
 

  

19. VÎRLAN MIHAI X  X 

Amendamentul nu a fost aprobat.  

 

Domnul Conache Eduard-Cătălin, președinte de ședință, dă cuvântul domnului Pintile 

Marius-Nicolae, Primar al Municipiului Pașcani. Dumnealui precizează că grupul politic PSD 

face politică dintr-un subiect care ține de gospodăria comunală, dar în timpul fostei administrații 

locale nu s-au făcut lucrări la sere, menționând că în zonă era faună, junglă.  

Domnul Ursu Dumitru Leonard, consilierl local, precizează că Calea Romanului nu se 

putea termina brusc într-un gard, de aceea era necesar să se facă o stradă în completare. 

Se vorbește concomitent.     

   Domnul Eduard-Cătălin, președinte de ședință, întreabă dacă mai  sunt discuții. 

Nefiind alte  discuții, supune la vot proiectul de hotărâre. Întreabă cine este pentru? Împotrivă? 

Abțineri? 

  Pentru: 10 

           Împotrivă: 9 ( 4 voturi împotrivă, 5 voturi abținere) 
       

Nr. 

Crt. 

Nume si prenume Vot 

Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. AGAFIȚEI BOGDAN-GABRIEL  X   

2. CONACHE EDUARD-CĂTĂLIN X   

3. CONSTANTINESCU PETRONICA X   

4. DEDIU MIHAI  
 

X  

5. GRIGORIU MIHAI-GABRIEL X   

6. MACOVEI VLAD - ANDREI 
 

 X 

7. NEDELCU GABRIELA  
 

X  

8. NEMȚANU ALEXANDRU X   

9. OLARIU COSTEL-SORIN  
 

 X 

10. PANTAZI DUMITRU 
 

 X 

11. PERȚU LILIANA  
 

 X 

12. PINTILIE CIPRIAN 
 

 X 

13. PLEȘCAN MONICA-VASILICA  X   

14. PRODAN IONUȚ-MIHAI 
 

X  

15. RĂȚOI CRISTIAN X   

16. SPIRIDON MIHAELA-IULIA  X   

17. STAMATIN COSTEL X   

18. URSU DUMITRU - LEONARD 
 

X  

19. VÎRLAN MIHAI X   

                    Proiectul a fost aprobat. Se trece la punctul nr.  22   de pe ordinea de zi: 

 

22. PROIECT DE HOTĂRÂRE privind aprobarea metodologiei de acordare a 

ajutoarelor de urgență și a situațiilor deosebite pentru care se acordă ajutoarele de 

urgență din bugetul local al municipiului Pașcani 

Inițiatorul proiectului de hotărâre - Primarul Municipiului Pașcani 

Avizele comisiilor: 

 Comisia economică – aviz favorabil 

 Comisia juridică – aviz favorabil 

   Comisia învățământ – aviz favorabil 
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Domnul Conache Eduard-Cătălin, președinte de ședință, dă cuvântul domnului Pintile 

Marius-Nicolae, Primar al Municipiului Pașcani. Dumnealui precizează că acest proiect are la 

bază dorința de a stabili mai clar ceea ce se poate acorda cu titlu de ajutor de urgență. În 

acest sens, dumnealui mneționează că este propusă o metodologie nouă, care nu va trebui 

actualizată la doi/ trei ani de zile cu inflația, fapt care facilitează transparența ajutoarelor de 

urgență pe care Municipiul Pașcani le poate acorda. 

Domnul Eduard-Cătălin, președinte de ședință, întreabă dacă mai  sunt discuții. Nefiind 

alte discuții, supune la vot proiectul de hotărâre. Întreabă cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 

  Pentru: 19 

           Împotrivă: 0 

           Abținere: 0 

Nr. 

Crt. 

Nume si prenume Vot 

Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. AGAFIȚEI BOGDAN-GABRIEL  X   

2. CONACHE EDUARD-CĂTĂLIN X   

3. CONSTANTINESCU PETRONICA X   

4. DEDIU MIHAI  X   

5. GRIGORIU MIHAI-GABRIEL X   

6. MACOVEI VLAD - ANDREI X   

7. NEDELCU GABRIELA  X   

8. NEMȚANU ALEXANDRU X   

9. OLARIU COSTEL-SORIN  X   

10. PANTAZI DUMITRU X   

11. PERȚU LILIANA  X   

12. PINTILIE CIPRIAN X   

13. PLEȘCAN MONICA-VASILICA  X   

14. PRODAN IONUȚ-MIHAI X   

15. RĂȚOI CRISTIAN X   

16. SPIRIDON MIHAELA-IULIA  X   

17. STAMATIN COSTEL X   

18. URSU DUMITRU - LEONARD X   

19. VÎRLAN MIHAI X   

Proiectul a fost aprobat. Se trece la punctul nr.  24   de pe ordinea de zi: 

 

Punctul nr. 23 de pe ordinea de zi a fost discutat la începutul ședinței ordinare a Consiliului 

Local. 

 

24. PROIECT DE HOTĂRÂRE privind acordarea cu titlu gratuit a dreptului de uz și 

de servitute către S.C. Delgaz Grid S.A. pentru terenurile, proprietate publică a 

Municipiului Pașcani, având categoria de folosință de drumuri, situate în extravilan, în 

suprafață totală de 329,40 mp, parte din numerele cadastrale 67860, 67861 și 67866, în 

vederea executării lucrărilor de montare ale liniilor electrice subterane, lucrări efectuate 

în cadrul proiectului „Alimentare cu energie electrică stație CEE servicii interne situat/e 

în comuna Ruginoasa, jud. Iași” 

Inițiatorul proiectului de hotărâre - Primarul Municipiului Pașcani 

 

   Avizele comisiilor: 

 Comisia economică – aviz favorabil 
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 Comisia juridică – aviz favorabil 

    Comisia urbanism– aviz favorabil 

Domnul Eduard-Cătălin, președinte de ședință, întreabă dacă mai  sunt discuții. Nefiind 

alte discuții, supune la vot proiectul de hotărâre. Întreabă cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 

  Pentru: 19 

           Împotrivă: 1 (1 vot abținere) 

Nr. 

Crt. 

Nume si prenume Vot 

Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. AGAFIȚEI BOGDAN-GABRIEL  X   

2. CONACHE EDUARD-CĂTĂLIN X   

3. CONSTANTINESCU PETRONICA X   

4. DEDIU MIHAI  X   

5. GRIGORIU MIHAI-GABRIEL X   

6. MACOVEI VLAD - ANDREI X   

7. NEDELCU GABRIELA  X   

8. NEMȚANU ALEXANDRU X   

9. OLARIU COSTEL-SORIN  
 

 X 

10. PANTAZI DUMITRU X   

11. PERȚU LILIANA  X   

12. PINTILIE CIPRIAN X   

13. PLEȘCAN MONICA-VASILICA  X   

14. PRODAN IONUȚ-MIHAI X   

15. RĂȚOI CRISTIAN X   

16. SPIRIDON MIHAELA-IULIA  X   

17. STAMATIN COSTEL X   

18. URSU DUMITRU - LEONARD X   

19. VÎRLAN MIHAI X   

      Proiectul a fost aprobat. 

Se trece la punctul diverse: 

 

 S-au înscris la capitolul Diverse următorii consilieri locali: doamna Nedelcu Gabriela, 

domnul Pantazi Dumitru, domnul Ursu Dumitru -Leonard, domnul Pintilie Ciprian, domnul Olariu 

Sorin Costel, domnul Grigoriu Mihai-Gabriel. Totodată, s-a înscris la acest capitol și domnul 

Cojocaru Cătălin, editor Bit-TV.   

 

Domnul Conache Eduard-Cătălin, președinte de ședință, mulțumește tuturor pentru 

participare și declară închise lucrările ședinței. 

 

Ședința se încheie la 16:05 

 

         PREȘEDINTE DE ȘEDINȚĂ,                    SECRETARUL GENERAL AL MUNICIPIULUI PAȘCANI, 
  Consilier local,  
  Conache Eduard-Cătălin                                                                      Irina Jitaru 
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